
İl Trafik Komis-
yonunun 24.11.2010 

tarih ve 22010/47 sa-
yılı kararı ile tespiti ya-

pılan cadde, sokak, bul-
var ve meydanlarda 2918 

Sayılı Karayolları Trafik Ka-
nunu'nun 79, Karayolları Tra-

fik Yönetmeliğinin 151 ve 2464 
sayılı Belediye Gelirler Kanu-

nun 52'nci maddesi gereğince kent 
merkezinde başlatılan ücretli cad-

de üzeri otopark uygulaması sonlan-
dırılıyor. Geçen süre içerisinde mevzu-

ata uygun olarak yürütülmekte olan cad-
de üzeri otopark uygulamasında trafik gü-

venliği açısından gerekli verimin alınamadı-
ğının belirtildiği açıklamada, “Şehir içerisinde-

ki araç sirkülasyonunun azaltılması ve uzun sü-
reli parklanmanın önlenmesine yönelik kısmi et-

kisi ve katkısının bulunması, cadde üzeri park uy-
gulamasının bulunduğu bölgelerde 2918 sayılı yasa-

ya aykırı o-
larak şekilde 
ikinci sıra park-
lanmanın artması 
ve bu durumun şe-
hir içi trafiğini olum-
suz yönde etkilemesi, 
yine cadde üzeri otopark 
olarak belirlenen bazı böl-
gelerde 2017 yılı içerisinde fa-
aliyete geçirilmesi planlanan E-
lektrikli Otobüs projesi kapsa-
mında birçok cadde, bulvar ve so-
kakta düzenlemeye gidileceğinden, 
Manisa Belediye Meclisimizin 2014/105 
sayılı kararında yazılı BESOT A.Ş. ile ya-
pılan 3 yıllık tahsis süresi dolduğundan, 
06.07.2017 Perşembe günü itibariyle 2010 yı-
lından itibaren Manisa kent merkezinde uy-
gulanan cadde üzeri ücretli otopark uygulama-
sı sonlandırılacaktır. Manisa kamuoyuna saygıyla 
duyurulur” ifadeleri kullanıldı. Sayfa 5’te

Manisa 1. Piyade Er Eği-
tim Tugay Komutanlığında 23 
Mayıs, 16 ve 17 Haziran tarih-
lerinde yaşanan ve yüzler-
ce askerin etkilendiği besin 
zehirlenmesiyle ilgili Manisa 
Cumhuriyet Başsavcılığı ta-
rafından başlatılan soruştur-
mada kapsamında daha ön-
ce gözaltına alındıktan son-
ra serbest bırakılan ve bugün 
açığa alınan 6 rütbeli asker-
den 4'ü savcılıkta ifade ver-
di. 4 rütbeli askerden 3'ü da-
ha sonra mahkemeye sevk 
edildi. Mahkemedeki ifadele-
rinin ardından 1 rütbeli asker 
tutuklandı. Sayfa 3’te

Gıda zehirlenmesiyle ilgili 1 asker tutuklandı Manisa'da 4.1
şiddetinde deprem

Başbakanlık Afet Ve 
Acil Durum Yönetimi 
Başkanlığı Deprem Dai-
resi Başkanlığından alı-
nan verilere göre, mer-
kez üssü Manisa'nın Sa-
ruhanlı ilçesi olan 4.1 şid-
detinde deprem meyda-
na geldi. Yerin 4.5 kilo-
metre derinliğinde mey-
dana gelen deprem kısa 
sürerken, depremde ilk 
belirlemelere göre her-
hangi bir can ve mal kay-
bı yaşanmadı. Sayfa 3’te

Çerçi'den 15 Temmuz
etkinliklerine davet

Yunusemre Belediyesi 
Temmuz Ayı Meclis Toplantı-
sında konuşan Belediye Baş-
kanı Mehmet Çerçi tüm va-

tandaşları 15 Temmuz Şehit-
lerini Anma Demokrasi ve 
Milli Birlik Günü etkinliklerine 
davet etti. Sayfa 5’te

Sokak hayvanları
için seferber oldular

100 üreticiye sera desteğiNecatibey Şehzadelerle
güzelleşecek

Ege’nin en büyük
Taş üretim tesisi

tamamlanıyor 
Yunusemre Belediyesi’nin Nisan 

ayında temelini attığı, Ege Bölge-
si’nin en büyük taş üretim merkezi 
olacak fabrika tamamlanma aşa-
masına geldi. Sayfa 5’te

Son günlerde hissedilir derecede artan hava 
sıcaklıkları, yalnızca insanlar için değil, sokak-
ta yaşayan canlılar için de zorluklara neden olu-
yor. Sıcak havalarda özellikle su bulmakta zor-
lanan hayvanlar için bu durum hayati bir tehli-
ke oluşturabiliyor. Manisa’nın Demirci ilçesinde 
Büyükşehir Belediyesi ekipleri, bu bilinçle so-
kak hayvanları için seferber oldu. İlçenin tüm 
mahallelerinde farklı noktalara 175 adet su kabı 
bırakıldı.  Sayfa 2’de

Manisa Büyükşehir Belediyesi, ‘Örtü Altı Ye-
tiştiriciliğinin Geliştirilmesi Projesi’ kapsamın-
da 100 üreticiye sera desteğinde bulunacak. 
Sayfa 4’te

Elektrik kesintisi sorunu
Vali Güvençer’e iletildi

Son günlerde meydana ge-
len elektrik kesintileri nede-
niyle yaşanan mağduriyete 
çözüm bulmak isteyen Şeh-
zadeler Ziraat Odası Başkanı 
Mustafa Kaçire, Esnaf ve Sa-
natkarlar Odaları Birliği Yö-
netim Kurulu Başkan Veki-
li ve Manisa Meyve, Sebze ve 
Umum Pazarcılar Odası Baş-
kanı Halim Şener, Manisa Ma-
deni Sanatkarlar Esnaf Odası 
Başkanı Halil Kırlı Manisa Va-
lisi Mustafa Hakan Güvençer’i 
ziyaret etti. Sayfa 7’de 
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Kore Gazisi'nden
sessiz veda

Arslan, “HSK
Kararnamesi tekrar

değerlendirilmelidir”

Cadde üzeri otoparklarCadde üzeri otoparklar
Artık ücretsizArtık ücretsiz

Manisa kent merkezinde 2010 yılından itibaren uygulanan 
cadde üzeri ücretli otopark uygulaması sonlandırılıyor.
Manisa kent merkezinde 2010 yılından itibaren uygulanan 
cadde üzeri ücretli otopark uygulaması sonlandırılıyor.

Manisa'nın Muradi-
ye mahallesinde oturan 
Kore gazisi Mehmet Sıd-
dık Kanşıray 93 yaşında 
hayatını kaybetti. Sıcak 
havada askerlerin sıkın-
tı yaşamaması için ai-
le tarafından resmi tören 
istenmediği öğrenilir-
ken, Kore Gazisi, mahal-
leli ve sevenlerinin dua-
larıyla Muradiye'de mü-
tevazi bir cenaze töre-
ninin ardından toprağa 
verildi. Sayfa 3’te
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RESMİ KURUMLAR

Bugün farklı konulara ilgi duyabilirsiniz. 
Yabancılarla ilgili konular gündemini-
zi meşgul edebilir. İlişkilerinizde ya-
şananlar sizi zorlayabilir. Olayları fazla 
büyütmemeye özen gösterin. Sorum-
lu olduğunuz işlerinizde karar almanız 
gereken durumlar olabilir. Geleceğiniz-
le ilgili konularda mücadele etmek du-
rumunda kalabilirsiniz.

Finansal konularda stresler yaşayabi-
lirsiniz. Ortaklı konularda karar alma-
nız gerekebilir. İş hayatında sizi zorla-
yacak koşullar gündeme gelebilir. Ya-
şadığınız krizlere çözüm getirmekte 
zorlanabilirsiniz. Aldığınız kararlarda 
dikkatli olmanız gereken günlerdesiniz. 
Ön göremediğiniz konularda yardım al-
manızda fayda var.

Bugün eşinizle ilgili konular sizi meş-
gul edebilir. İkili ilişkilerinizde kendini-
zi ifade etmekte zorlanabilirsiniz. Ba-
zı konularda ani kararlar alabilirsiniz. 
Gün içinde iletişimde olduğunuz kişile-
re yanlış anlaşılmalar olabilir. İşlerini-
zi tamamlamak için desteğe ihtiyacınız 
olabilir. Kişisel hassasiyetiniz olan ko-
nularda zorlanabilirsiniz.

Çalışma arkadaşlarınızla ilişkileriniz 
önem kazanabilir. Gün içinde bilemedi-
ğiniz nedenlerden dolayı tepkisel dav-
ranabilirsiniz. Yeni haberler günde-
minizi oluşturabilir. İkili ilişkilerinizde 
stresler meydana gelebilir. Tartışma-
lara karşı dikkatli olmalısınız. Sorum-
lu olduğunuz konularda daha fazla çaba 
göstermeniz gereken durumlar olabilir.

Bugün keyif aldığınız şeylere zaman 
ayırabilirsiniz. Çocuklarınızla ilgili ka-
rarlar alırken acele etmeyin. İşlerinizi 
tamamlamak için fırsatınız olacak. İliş-
kinizde iletişimle ilgili sıkıntılarınız ola-
bilir. Ortaklı konulara dikkat etmelisi-
niz. Sorumlu olduğunuz konularda ha-
rekete geçebilirsiniz. Gün içinde sev-
dikleriniz için harcama yapabilirsiniz.

Bugün ailevi konular gündeminizi meş-
gul edebilir. İş hayatınızda güçlü kişiler-
le karşılıklı gelebilirsiniz. Karşıt fikirler-
den dolayı tartışmalar yaşanabilir. So-
rumlu olduğunuz konularda hareketlilik 
yaşayabilirsiniz. İşleriniz için mücade-
le edebilirsiniz. Sizi daha fazla sorumlu-
luk almaya iten koşullar oluşabilir. Tica-
ri konularda değişiklikler olabilir.

Bugün eğitimle ilgili işlerinizde değişik-
likler gündeme gelebilir. Ticari işleriniz-
de dikkatli olmanızda fayda var. Destek 
almanız gereken işlerle uğraşabilirsi-
niz. Yakın çevrenizde yaşanan durum-
lardan rahatsız olabilirsiniz. Bazı konu-
larda çatışmalar yaşanabilir. Finansal 
konularda sizden daha tecrübeli kişi-
lerden yardım alabilirsiniz.

Parasal kaynaklarınızla ilgili konular-
da ani değişikliklerden kaçınmalısınız. 
Finansal konulara yoğunlaşmanız ge-
rekebilir. Sorumlu olduğunuz işlerinizi 
tamamlamak için çaba gösterebilirsi-
niz. İş hayatınızla ilgili sorumlulukları-
nız artabilir. Ev hayatınızda ani kararlar 
sizi zor duruma sokabilir. Kazalara kar-
şı dikkatli olun. 

Bugün kişisel açıdan önem verdiğiniz 
konulara yönelebilirsiniz. Bazı konular-
da yeni başlangıçlar yapabilirsiniz. Eşi-
nizden beklemediğiniz tepkiler alabilir-
siniz. Gün içinde sakin kalmalısınız. İliş-
kilerde tartışmalardan kaçınmalısınız. 
Sağlığınıza özen göstermenizde fayda 
var. Duygusal dalgalanmalar sizi zorla-
yabilir.

Bugün bazı konuları netleştirmekte 
zorlanabilirsiniz. İlişkilerinizde tartış-
malar meydana gelebilir. Acele verilmiş 
kararlardan kaçının. Fevri davranma-
maya özen gösterin. Sorumlu olduğu-
nuz konularda daha fazla çaba göstere-
bilirsiniz. Parasal konular gündeme ge-
lebilir. Harcamalarınızı düzenlemelisi-
niz. Duygusal olarak zorlanabilirsiniz.

Gelecek beklentilerinizle ilgili konular 
gündeminizi meşgul edebilir. İkili iliş-
kilerinizde fikirsel anlamda karşıtlıklar 
meydana gelebilir. Ani kopmalar olabi-
lir. Sorumluluklarınızdaki artış keyfini-
zi kaçırabilir. İşlerinizi toparlamak için 
fırsatınız olabilir. Gün içinde mücadele 
vereceğiniz konulara sakin yaklaşma-
lısınız.

Bugün ikili ilişkileriniz iş hayatınızı da 
etkileyebilir. Sorumlu olduğunuz ko-
nularla daha fazla gündemde olmak is-
teyebilirsiniz. Hedeflerinize ulaşmak 
için mücadele verebilirsiniz. Yaşadığınız 
olaylardaki farkındalığınız işleri kolay-
laştırabilir. Aşk hayatınızda sıkıntılar 
çıkabilir. Elinizde olmayan nedenlerden 
dolayı stresler yaşayabilirsiniz.
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Turgutlu’da İncir Festivali düzenlenecek

Turgutlu Belediyesi Şehir Mecli-
si Temmuz ayı olağan toplantısını, 
Belediye Başkanı Turgay Şirin Baş-
kanlığında gerçekleştirdi. Dört gün-
dem maddesinin görüşüldüğü mec-
lis toplantısı öncesi AK Parti Şehir 
Meclis üyesi Tamer Dizman’ın sun-
duğu bir dilekçe meclise arz edil-
di. Dizman dilekçesinde 50. Yıl Ala-
nı’nda 15 Temmuz Demokrasi Şehit-
leri Alanı olarak ismi değiştirilen a-
lan tabela asılmasını dile getirdi. Ko-
nuyla ilgili bir açıklama yapan Baş-
kan Şirin “Sayın Kaymakamımız U-
ğur Turan başkanlığında bu ve baş-
ka konularla ilgili bir kaç toplan-
tı gerçekleştirmiştik. Alınan karar-
lardan bir tanesi de alana 15 Temmuz 
Demokrasi Şehitleri isminin yazılı 
bir tabelanın konulmasıydı. Bunu da 
15 Temmuz günü sizlerinde katılaca-
ğı bir törenle gerçekleştirmiş olaca-
ğız. Tamer kardeşimize bu duyarlılığı 
için ayrıca teşekkür ediyorum” dedi.

Şehir Meclisi Temmuz ayı ola-
ğan toplantısını meclis toplantı sa-
lonunda gerçekleştirdi. Toplantı-
dan önce bir açılış konuşmasını ger-
çekleştiren Turgutlu Belediye Baş-
kanı Turgay Şirin “Öncelikle Tem-

muz ayı meclis toplantımızın hayır-
lara vesile olmasını diliyorum. Birlik 
ve beraberliğimizle, maneviyatımız-
la çok şükür ulaştığımız Mübarek 
Ramazan Bayramı’nı geride bırak-
tık. Buradan tekrar değerli haziru-
nun geçmiş bayramını kutluyorum. 
Yüce Rabbim bizleri nice Ramazan 
Bayramlarına ulaştırmayı nasip et-
sin. İçerisinde bulunduğumuz Tem-
muz ayı malumunuz olduğu üze-
re eşi ve benzeri görülmemiş ihanet 
saldırısının yıldönümüdür. 2016 yılı-
nın 15 Temmuz’unda ne yazık ki ha-
in ellerin ülkemiz üzerindeki oyun-
larına şahit olduk. Ancak çok şükür 
dirayetli asil Türk Milleti’nin her fer-
di o kara geceyi aydınlığa kavuştur-
ma azmini gösterdi. Bu vesileyle o 
gece gösterdiği dirayet, ortaya koy-
duğu yürek, sergilediği demokrasi 
ve kardeşlik şuuruyla tarihin en şe-
refli sayfalarında yer almayı hak e-
den milletimize bir kere daha teşek-
kür ediyor, vatan ve demokrasi mü-
dafaasında hayatını kaybeden tüm 
şehitlerimize Yüce Allah'tan rahmet 
diliyorum. Vatandaşı olmakla gu-
rur duyduğumuz, vatanı ve milletiy-
le bölünmez bir bütün olan Türkiye 

Cumhuriyeti'ne yönelik alçakça dar-
be girişiminin hezeyana uğratılma-
sında bayrak ve istiklal aşkıyla ka-
nı canı pahasına direnen bütün mil-
letimize, Türk silahlı Kuvvetlerimize 
ve Emniyet Teşkilatımıza şükranla-
rımızı sunuyorum.” diye konuştu.

DALBAHÇE’DE İNCİR
FESTİVALİ YAPILACAK

Başkan Şirin Turgutlu’nun meyve 
diyarı olduğuna değinerek, “ Son o-
larak farklılıklarıyla güzel bir bütün-
lük oluşturan mahallelerimiz içeri-
sinde İncir ile ön plana çıkan Dalbah-
çe Mahallemizde düzenleyecek oldu-
ğumuz İncir Festivali’ne değinmek is-
tiyorum. Meyvecilik diyarı ilçemizin 
ve mahallemizin adının duyurulma-
sına katkı sağlayacağına inandığımız 
festivali 8 Temmuz Cumartesi günü 
saat 11.00’da Dalbahçe Mahallemiz-
de gerçekleştireceğiz. Siz değerli mec-
lis üyelerimizi de aramızda görmekten 
memnuniyet duyacağız” dedi.

Gündem maddelerinin görüşülme-
sinde 2017 Mayıs ve haziran ayı o-
lağan toplantılarına ait toplantı tu-
tanakları ve meclis kararları oy bir-
liği ile kabul edildi. Gündemin ikin-
ci maddesi olan taşınmaz satışı i-
çin encümene ihale yetkisi verilme-
si görüşülmesi konusunda açıklama 
yapan Başkan Şirin “burada mülki-
yeti Belediyemize ait olan 11 bin 759 
metrekarelik bir alanda 6 bin 972 
metrekaresi kapalı soğuk hava de-
posu vardır. Halen Efkar Tavukçuluk 
soğuk hava işletmesi tarafından iş-
letilmekte. Haziran ayında buranın 
kira sözleşmesi sona erdi. Sözleş-
menin sona ermesiyle birlikte içeri-
sinde bulunan makinelerin de kul-
lanımı zorlaşacağından ve kendile-
rinin de başka bir soğuk hava depo-

su kurmalarından dolayı burası atıl 
kalacak. Belediyemizin hak ve men-
faatleri doğrultusunda üzerindeki i-
poteğinde kaldırılarak başka bir ta-
şınmaz üzerine kaydırılarak satı-
şı yapılması üzerine Encümene iha-
le yetkisi verilmesi isteniyor” dedi. 
Söz alan AK Parti grup sözcüsü İs-
mail Parmaksız ise, “AK Parti grubu 
olarak buranın satışı için encümene 
ihale yetkisi vermiyoruz” şeklinde 
konuştu. Yapılan oylama sonucun-
da 15 kabul, 11 red ile encümene sa-
tış ihalesi verilmesi konusu oy çok-
luğuyla kabul edildi. İmar planlarıy-
la ilgili taleplerin görüşülmesi konu-
su oy birliğiyle kabul edilerek gün-
demin son maddesi olan çok amaç-
lı salonun kira süresinin uzatılması-
nın görüşülmesi oldu. Konuyla ilgi-
li açıklama yapan Belediye Başka-
nı Turgay Şirin, “Belediye binamızın 
bünyesinde bulunan sinema salonu 
işletmecileri, burada bir tadilat yapa-
rak yaklaşık 3-4 milyon liralık bir ya-
tırım gerçekleştirecekler. Kendileri de 
bizlerden talep ettiği şuanda devam e-
den ve 3 yıl daha süresi bulunan kira 
süresini 7 yıl daha uzatarak toplamda 10 
yıl daha kendilerine kirada kalmalarını 
istemektedir. Dilekçede de belirtildiği gi-
bi rekabet anlamında bir yenileme söz 
konusu. Yapılacak olan çalışmalarda 
yine Belediyenin menfaatleri doğrul-
tusunda. 10 yıl sonra çıkmak isterler-
se de taşınır olan mallarını alıp çıka-
caklar, taşınmazlar yine Belediyemize 
kalacak” şeklinde konuştu.

Gündemin bu maddesi de oy birliği 
ile kabul edildi. Başkan Şirin, “Alınan 
kararların Turgutlu’ya, Manisa’ya ve 
ülkemize hayırlar getirmesini te-
menni ediyorum” diyerek Temmuz 
ayı meclis toplantısını sonlandırdı. 
Haber Merkezi 

Turgutlu Belediye Başkanı Turgay Şirin 8 Temmuz Cumartesi Günü Dalbahçe Mahallesinde yapılacak olan İncir 
Festivaline tüm vatandaşları davet etti. Festivalin Turgutlu ve Turgutlu meyveciliğinin tanıtımına büyük kat-
kı sağlayacağını düşündüğünü kaydeden Başkan Şirin meclis üyelerini de festivalde görmek istediğini belirtti. 

Sokak hayvanları içinSokak hayvanları için
Seferber oldularSeferber oldular
Manisa Büyükşehir Belediyesi Demirci Koordinatörlüğü, hava sıcaklık-
larının artmasıyla birlikte ilçedeki sokak hayvanları için seferber oldu. 

Son günlerde hissedilir derecede artan hava sı-
caklıkları, yalnızca insanlar için değil, sokakta ya-
şayan canlılar için de zorluklara neden oluyor. Sı-
cak havalarda özellikle su bulmakta zorlanan hay-

vanlar için bu durum hayati bir tehlike oluşturabili-
yor. Manisa’nın Demirci ilçesinde Büyükşehir Bele-
diyesi ekipleri, bu bilinçle sokak hayvanları için se-
ferber oldu. İlçenin tüm mahallelerinde farklı nok-
talara 175 adet su kabı bırakıldı. Hayvanların rahat-
lıkla görerek tüketebilecekleri noktalara bırakılan 
su kaplarının takibi yapılarak, yenilenmeleri ve te-
mizliklerine de özen gösteriliyor.

Manisa Büyükşehir Belediyesi Demirci Koordi-
natörü Kazım Aysan, “Hava sıcaklıklarının oldukça 
yükseldiği bu günlerde yapabileceğimiz en iyi şey 
sokakta yaşayan dostlarımızı susuz bırakmamak. 
Kediler, köpekler ve kuşların su ihtiyacını karşıla-
mak için kapınızın önüne yalnızca bir dakikanızı a-
lacak bu işlemle bir canlının yaşamını kurtarabilir-
siniz. Bu bilinçle onlar için elimizden geleni yapıyo-
ruz. Şimdi sıra sizde. Herkese örnek olmasını dili-
yoruz” dedi. Haber Merkezi 



Başbakanlık Afet Ve Acil Durum 
Yönetimi Başkanlığı Deprem Dairesi 
Başkanlığından alınan verilere göre, 

merkez üssü Manisa'nın Saruhanlı il-
çesi olan 4.1 şiddetinde deprem mey-
dana geldi. Yerin 4.5 kilometre derin-
liğinde meydana gelen deprem kısa 
sürerken, depremde ilk belirlemele-
re göre herhangi bir can ve mal kaybı 
yaşanmadı. Haber Merkezi
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İmtiyaz Sahibi
KANBER ALİ ATABEY

Genel Yayın Yönetmeni
Aydın BESEN

Sorumlu Yazı İşleri Müdürü
Eren EKİNCİ

Yayın Türü: Yerel - Süreli

Bu gazete basın yayın ilke ve ahlak kurallarına
uymaya söz vermiştir. Yayımlanan yazılardan kaynak

göstererek de olsa alıntı yapılamaz. Yazıların hukuki
sorumluluğu yazarlarına aittir.

Gıda zehirlenmesiyle
ilgili 1 asker tutuklandı 

anisa 1. Piyade Er Eğitim Tugay Komutan-
lığında 23 Mayıs, 16 ve 17 Haziran tarihle-
rinde yaşanan ve yüzlerce askerin etki-

lendiği besin zehirlenmesiyle ilgili Manisa Cumhu-
riyet Başsavcılığı tarafından başlatılan soruştur-
mada kapsamında daha önce gözaltına alındık-
tan sonra serbest bırakılan ve bugün açığa alınan 6 
rütbeli askerden 4'ü savcılıkta ifade verdi. 4 rütbe-
li askerden 3'ü daha sonra mahkemeye sevk edildi. 
Mahkemedeki ifadelerinin ardından 1 rütbeli asker 
tutuklandı. Askerlerin gıda zehirlenmesiyle ilgi-
li soruşturma kapsamında tutuklu sayısı 11'e yük-
seldi. Haber Merkezi 

Manisa'da askerlerin gıda zehirlenmesiyle ilgili soruşturma kap-
samında mahkemeye çıkarılan 3 rütbeli askerden 1'i tutuklandı. 

4.1 şiddetinde deprem

Arslan, “HSK Kararnamesi tekrar
değerlendirilmelidir”

HSK Kararnamesi ile yer ve görevleri 
değiştirilen Hakim ve Savcıların durumu-
nun tekrar değerlendirilmesini ifade eden 
Manisa Barosu Başkanı Ali Arslan, Soma 
Faciasının yargı sürecinin sekteye uğra-
maması gerektiğini söyledi. Arslan, yap-
tığı yazılı açıklamada şu ifadeleri kullan-
dı: “ Yeni Anayasa ile oluşturulan Hakim-
ler ve Savcılar Kurulu (HSK) Birinci Daire-
since hazırlanan (olağan dışı) yaz karar-
namesiyle 780 hakim ve savcının yeri de-
ğiştirilmiştir. Kararnamede yeri değiştiri-

len Hakim ve Savcılara bakıldığında yakın 
tarihte düzenlenen kararnamelerde gü-
ven duyularak bu görevlere getirildiği gö-
rülmektedir. Kısa süre de ne değişmiştir? 
Bu Hakim ve Savcılarla ilgili neden görev 
ve yer değişikliğine gerek duyulmuş, ten-
zili rütbe ile yer ve görevleri neden değiş-
tirilmiştir? 

Yapılan değişiklik ile bir kısım Hakim 
ve Savcıların iktidara muhalif sendikala-
ra üye olmaları ve iktidarın gücünü elin-
de bulunduranların istek ve düşünceleri-
ne uygun davranmamaları nedeniyle ten-
zili rütbe ile adeta cezalandırıldığı görül-
mektedir. Yargı yeni HSK kararları ile ye-
niden yapılandırılmaktadır. Bu yapılan-
ma iktidarın kendi düşünce ve dünya gö-
rüşüne yakın olan Hakim ve Savcıları et-

kin yer ve görevlere getirmek şeklinde ol-
maktadır. Kamuoyu tarafından takip e-
dilen önemli davaların Hakim ve Savcıları 
sebepsiz değiştirilmektedir.  

13.05.2014 tarihinde Manisa’nın So-
ma İlçesinde büyük bir facia gerçekleşmiş 
301 maden işçimiz şehit olmuş 162 işçi-
miz yaralanmıştır. Sanıklar hakkında Ak-
hisar Ağır Ceza Mahkemesin de dava açıl-
mış ,açılan dava da sona gelinmiştir. 3 du-
ruşmadır Savcı mütaala vermemektedir.  
11 Temmuz 2017 tarihinde duruşma var-
dır. Kararnameden kısa süre önce bir üye 
Hakim ve Savcının yeri değiştirilmiş ya-
yınlanan bu kararname ile de karar du-
ruşmasına günler kala Mahkeme Başka-
nı ve bir üyenin görev yeri değiştirilmiş-
tir. Böylece 3 yıldır yargılamayı yapan he-
yet tamamen değişmiş olmaktadır. Görevi 
ve yeri değiştirilen heyet binlerce sayfa-
dan oluşan dosyanın tamamına hakimdir. 
Dosyanın karar aşamasına geldiği dikka-
te alındığında, “Adil -Bağımsız Yargıla-
ma” ya müdahale ile sanıkların, dolayısıy-
la halen yargılanamayan kamu görevlileri 
ile siyasi sorumluların suçtan ve cezadan 
korunmasının amaçlandığı şüphesi ya-
ratmaktadır. 

Soma Faciası ile ilgili Manisa Cumhuri-
yet Savcılığınca soruşturma yürütülmek-
te Manisa Cumhuriyet Başsavcısı görev-
den alınmaktadır. Tüm bu olanlar Facia-
da şehit olan işçi yakınlarında ve kamu-
oyunda kaygı uyandırmaktadır. HSK Ka-
rarnamesi ile yer ve görevleri değiştirilen 
Hakim ve Savcıların durumu tekrar de-
ğerlendirilmelidir. Şehit yakınlarının, ya-
ralıların ve kamuoyunun kaygısı gideril-
melidir. SOMA Faciasını yargı süreci biran 
önce tamamlanmalıdır.”  Haber Merkezi 

Manisa Barosu Başkanı Ali Arslan, yaptığı yazılı açıklama ile 
Hakimler ve Savcılar Kurulu (HSK) Birinci Dairesince hazırlanan 
(olağan dışı) yaz kararnamesiyle hakim ve savcıların yerlerinin 
değişmesinin süren davaları olumsuz etkileyeceğini söyledi.  

07.07.2017
Cuma
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Manisa'daManisa'da
Manisa'nın Saruhanlı 
ilçesinde 4.1 şiddetinde 
deprem meydana geldi. 

Depremin en çok hissedildiği
Çavuşoğlu Mahallesi tedirgin! 

Afet ve Acil Durum Yönetimi Baş-
kanlığının (AFAD) internet sitesin-
de yer alan bilgiye göre, Şehzadeler 
İlçesi Çavuşoğlu Mahallesi’nde saat 
10.26'da 4,1 büyüklüğünde deprem 
kaydedildi.

Yerin yaklaşık 24 kilometre al-
tında hissedilen deprem, Çavuşoğlu 
Mahallesi sakinlerini sokağa döktü.

Çavuşoğlu Mahallesi sakini Ham-
za Sağır AA’ya yaptığı açıklamada, 
“Top yere düşer ya öyle önce ses ge-
liyor, sonra sallanıyoruz. Biz alıştık. 
Bu biraz küçüktü.” dedi.

Bir diğer mahalle sakini Abdullah 
Çoban ise, “Son bir aydır burada dep-
rem olmaya başladı. Çok sayıda artçı 

depremler olmaya başladı. Şehir mer-
kezini bilmiyoruz ama biz burada ya-
şadığımız için sıkıntı yaşıyoruz. Kısa 
bir süre önce yine deprem oldu. Evin 
içerisinde uzanıyordum. Uzun süre 
hissettim. Burada artık yaşama ko-
nusunda korkmaya başladık.

Depremlere alıştıklarının altını çi-
zen Kerem sağır, “Depremlerden 
dolayı her ne kadar alıştık desek-
te insan ister istemez korkuyor. Biz-
de bu durumdan rahatsızız. Az önce 
meydana gelen depremde kendimi-
zi can havliyle dışarı atmak zorunda 
kaldık. Burası baya bir sarsıldı. Hasta 
ve yaşlılar için daha büyük sıkıntı.” 
şeklinde konuştu. Haber Merkezi 

Manisa’da yaşanan merkezi Saruhanlı İlçesi olan 4.1 büyüklüğünde-
ki deprem Şehzadeler İlçesi Çavuşoğlu Mahallesi’nde de hissedildi.

Kore Gazisi'nden sessiz veda

Manisa'nın Muradi-
ye mahallesinde otu-
ran Kore Gazisi Meh-
met Sıddık Kanşıray 
organ yetmezliği ne-
deniyle evinde ha-
yata gözlerini yum-
du. 93 yaşındaki Ga-
zi'nin vefatı büyük ü-
züntüyle karşılandı. 
Kanşıray ailesi törene 
katılacak olan asker-
lerin ve devlet erka-
nının sıcakta sıkıntı 

çekmemesi için resmi 
tören istemedi. Mer-
hum Mehmet Sıddık 
Kanşıray mahalleli ve 
sevenlerinin katıldığı 
mütevazi cenaze tö-
reninin ardından Mu-
radiye'de toprağa ve-
rildi.

Mehmet Sıddık 
Kanşıray'ın sekiz ço-
cuğu 32 de torunu bu-
lunduğu öğrenildi. 
Haber Merkezi 

Kore gazisi Mehmet Sıddık Kanşıray 93 yaşında hayatını kaybetti. Sıcak 
havada askerlerin sıkıntı yaşamaması için aile tarafından resmi tören 
istenmediği öğrenilirken, Kore Gazisi, mahalleli ve sevenlerinin duala-
rıyla Muradiye'de mütevazi bir cenaze töreninin ardından toprağa verildi. 



6 TEMMUZ 2017PERŞEMBE GÜNCEL4

Manisa Büyükşehir Belediyesi Kır-
sal Hizmetler Dairesi Başkanlığı’nca,
2016 yılında 100 adet sera kuruldu ve
üreticilere teslim edildi. Proje kapsa-
mında kurulan seraların tamamında
üretimin süreklilik göstermesi ve pro-
jenin üreticilerden yoğun ilgi görmesi
üzerine devam edilmesine karar veri-
len projede 2017 yılında sera desteğin-
den faydalanmaya hak kazanan
üreticiler belirlendi. 2017 yılında 100
adet, 400 metrekare, yüzde 75 hibe
destekli sera kurulması amacıyla uy-
gulamaya başlanan "Örtü Altı Yetiştiri-
ciliğinin Geliştirilmesi Projesi"nden
faydalanmak için 214 üretici başvu-
ruda bulundu. Kırsal Hizmetler Daire
Başkanı Bircan Gençoğlu, “Müracaat
dosyalarında ve arazide yapılan ince-
leme ve değerlendirme çalışması neti-
cesinde proje başvuru kriterlerini

sağlayan 100 üretici belirlendi. Proje
kapsamında; Alaşehir’de 10, Demirci’de
16, Gördes’te 10, Kırkağaç’ta 8, Köprü-
başı’nda 11, Kula’da 16, Sarıgöl’de 10, Se-
lendi’de 12, Soma’da 7 adet sera
kurulacak” dedi.Kırsal Hizmetler Dai-
resi Başkanlığınca verilen bilgilerde,
‘Örtü Altı Yetiştiriciliğinin Geliştirilmesi
Projesi’ kapsamında belirlenen isimler
önümüzdeki hafta içinde protokollerini
imzalayacak. Manisa Büyükşehir Bele-
diyesi ile proje uygulama protokolü im-
zalamalarının ardından seraların
montajları başlayacak. Kırsal Hizmetler
Daire Başkanı Bircan Gençoğlu, “Kuru-
lacak olan seralar 400 metrekare, 36 ay
dayanımlı örtü naylonlu, 4,2 metre tepe
yüksekliğine sahip ve her iki yanda
manuel sarma redüktörlü havalan-
dırma olacak şekilde kurulacak. Proje-
lerin imzalanması ardından seraların

kurum işlemleri başlayacak. Toplamda
2 milyon 11 bin 900 liralık projede va-
tandaşlar tanesi 20 bin 119 lira maliyetli
seraların, 5 bin 30 lirasını iki taksitte
ödeyecek. Kalan 15 bin 89 lirası ise be-
lediyenin desteği olacak” dedi.

HHaabbeerr  MMeerrkkeezzii  

Sera desteğiSera desteğiSera desteğiSera desteğiSera desteğiSera desteği100 üreticiye 

Manisa Büyükşehir Belediyesi, ‘Örtü Altı Yetiştiriciliğinin Geliştiril-
mesi Projesi’ kapsamında 100 üreticiye sera desteğinde bulunacak. 

Şehzadeler Belediyesine bağlı ekipler Mani-
sa’nın köklü okullarından biri olan Necatibey
İlkokulu iç cephe boyama çalışması başlattı.
Okulların tatil olması ile birlikte ihtiyaç duyulan
okullarda tadilat ve boyama çalışmaları yaptık-
larını ifade eden Şehzadeler Belediye Başkanı
Ömer Faruk Çelik “Şehzadeler Belediyesi olarak
imkanlarımız çerçevesinde eğitime olan destek-
lerimizi sürdürüyoruz. Bu bağlamda her yaz
okulların tatil olmasının hemen ardından Şeh-
zadeler ilçemizde ihtiyaç duyulan tüm okullarda
tadilat, tamirat, çevre düzenlemesi ve boya ba-
dana çalışmaları yapıyoruz. Necatibey İlkokulu-
muzun da iç cephesinin
boyanma ihtiyacı var-
dır. Bu noktada Beledi-
yemize bağlı ekipler
okulun boyanması için
bir çalışma başlattılar.
Bunun yanı sıra 65 ma-
hallemizde ki diğer
okullarda da ihtiyaç
duyulan yerlerde ekip-
lerimiz çalışmalarını
yapıyorlar. Şehzadeler
ilçemizde eğitim kalite-
sinin daha iyi seviye-
lerde gelmesi için
Belediye olarak destek
olmaya devam edece-
ğiz” dedi. HHaabbeerr  MMeerrkkeezzii  

Necatibey Şehzadelerle güzelleşecek
Şehzadeler Belediyesi, Fen İşleri Müdürlüğüne bağlı ekipler, Okulların tatile girmesiyle birlikte Necatibey İlkokulunda bo-
yama çalışması başlattı. Şehzadeler Belediyesi olarak kuruldukları günden beri eğitime sürekli destek oldukları ifade eden
Şehzadeler Belediye Başkanı Ömer Faruk Çelik “Şehzadeler’ de eğitim kalitesini güzelleştirmek için çalışıyoruz” dedi.

Manisa Büyükşehir Belediyesi Muhtarlıklar
Dairesi Başkanı Ersoy Arslan, Şehzadeler ilçesi Ka-
raağaçlı Mahallesi’ndeki sıcak asfalt çalışmalarını
inceledi. 

Manisa Büyükşehir Belediyesi ve MASKİ Genel
Müdürlüğü tarafından hayata geçirilen projeleri ye-
rinde inceleyen Muhtarlıklar Dairesi Başkanlığı,
Şehzadeler ilçesi Karaağaçlı Mahallesi’ni ziyaret
etti. Manisa Büyükşehir Belediyesi Yol Şube Mü-
dürlüğü tarafından sıcak asfalt çalışması yapılan
Karaağaçlı Mahallesi’nde memnuniyetin hat saf-
hada olduğunu dile getiren Arslan, “Hem yapılan
çalışmaları inceliyor, hem de vatandaşlarımızın

istek ve dilek-
lerini dinliyo-
ruz. Karaağaçlı
halkı da ilk kez
gerçekleştirilen
sıcak asfalt ça-
lışmasından
çok memnun”
diye konuştu.
HHaabbeerr  MMeerrkkeezzii  

Karaağaçlı’da
asfalt sevinci

Manisa Büyükşehir Belediyesi Manisa
Su ve Kanalizasyon İdaresi Genel Müdür
Yardımcısı Şehnaz Başaran, Turgutlu Be-
lediyesi ve Turgutlu Organize Sanayi Böl-
gesi (OSB) Yönetim Kurulu Başkanı
Turgay Şirin’i makamında ağırladı. Ziya-
retinde Başkan Şirin’e, Turgutlu OSB yet-
kilileri de eşlik etti. 

Görüşmede, Turgutlu OSB’de faaliyet
gösteren işletmelerin endüstriyel nitelikli
atıksularının arıtılması amacıyla Turgutlu
OSB tarafından kurulacak olan atıksu
arıtma tesisi hakkında fikir alışverişi ger-
çekleştirildi. Manisa’nın tamamında daha
sağlıklı bir çevre inşa edilmesi için so-
rumluluk bilinciyle hareket ettiklerinin
altını çizen MASKİ Genel Müdür Yardım-
cısı Şehnaz Başaran, “MASKİ Genel Mü-
dürlüğü, 14 adet atıksu arıtma tesisini
yüksek verim prensibiyle işleterek il ge-
nelindeki atıksu kaynaklı çevre kirliliğinin
önüne geçmektedir. Turgutlu ilçemizde
de Organize Sanayi Bölgesi tarafından

inşa edilecek olan tesisle ilgili teknik ko-
nularda destek ve fikir alışverişine açığız.
Amacımız el birliğiyle Manisamızı ve do-
ğasını korumak” dedi. 

Gelecek nesillere güzel bir miras bı-
rakmak için yarınlara yatırım yapmanın
öneminden bahseden Turgutlu Belediyesi
ve Turgutlu OSB Yönetim Kurulu Başkanı
Turgay Şirin, “İlçemizdeki evsel nitelikli
atıksuları, MASKİ Genel Müdürlüğümüz
tarafından inşa edilen Turgutlu Atıksu
Arıtma Tesisi’nin geçtiğimiz aylarda açılı-
şını gerçekleştirdik. Aynı şekilde endüs-
triyel atıksuların da arıtma işlemine tabi
tutularak kirliliğe neden olmaması için
önlem almak bir zorunluluk olarak ortaya
çıkıyor. Turgutlumuzu daha yaşanabilir
bir hale getirmek ve yeni nesillere daha
güzel bir şehir miras bırakmak için bu
konu oldukça önem taşıyor. Yaptığımız
her çalışmada ilçemizin geleceği için
uğraş veriyoruz” diye konuştu. 

HHaabbeerr  MMeerrkkeezzii  

Turgutlu Belediye Başkanı Turgay Şirin, Manisa Büyükşehir Belediyesi Manisa Su ve Ka-
nalizasyon İdaresi (MASKİ) Genel Müdür Yardımcısı Şehnaz Başaran’ı makamında ziyaret
ederek Turgutlu OSB tarafından inşa edilecek olan atıksu arıtma tesisi ile ilgili görüştü. 

Başkan Şirin'den MASKi'ye ziyaret

Çelik,” Belediyemize bağlı ekipler 
okulun boyanması için bir çalışma 

başlattılar. Bunun yanı sıra 65 
mahallemizde ki diğer okullarda da 

ihtiyaç duyulan yerlerde ekiplerimiz 
çalışmalarını yapıyorlar” dedi.
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İl Trafik Komisyonunun 24.11.2010
tarih ve 22010/47 sayılı kararı ile tes-
piti yapılan cadde, sokak, bulvar ve
meydanlarda 2918 Sayılı Karayolları
Trafik Kanunu'nun 79, Karayolları
Trafik Yönetmeliğinin 151 ve 2464 sa-
yılı Belediye Gelirler Kanunun 52'nci
maddesi gereğince kent merkezinde
başlatılan ücretli cadde üzeri otopark
uygulaması sonlandırılıyor.

Manisa Büyükşehir Belediye-
si'nden konuyla ilgili yapılan açıkla-
mada şu ifadelere yer verildi: “Manisa
kent merkezinde şehir içi trafik dü-
zeninin sağlanması, disipline edil-
mesi, araç sirkülasyonunun
azaltılması ve uzun süreli parklan-
manın önlenmesi amacıyla İl Trafik
Komisyonunun 24.11.2010 tarih ve
22010/47 sayılı kararı ile tespiti yapı-
lan cadde, sokak, bulvar ve meydan-
lar 2918 Sayılı Karayolları Trafik
Kanunu'nun 79, Karayolları Trafik Yö-
netmeliğinin 151 ve 2464 sayılı Bele-
diye Belirler Kanunun 52'nci maddesi
gereğince ücretli cadde üzeri otopark
olarak belirlenmişti. Manisa ilimizin
Büyükşehir Belediyesi Tüzel kişili-
ğine kavuşması ile de Şehzadeler il-
çesi sınırlarında kalan bu alanlar
yine Manisa Büyükşehir Belediye
Meclisi'nin 20.05.2014 tarih ve
2014/105 sayılı kararı ile işletilmek
üzere BESOT A.Ş.'ye 3 yıllığına tahsis
edilmiştir. BESOT A.Ş. 2886 sayılı
Kamu İhale Kanunu kapsamında bu
alanları işletmek üzere MANPARK
A.Ş.'ne kiralamış, Manisa ilimizin Bü-
yükşehir Belediyesi olması ile birlikte
5216 sayılı kanunun 9'uncu maddesi

gereği kurulan UKOME Genel Kuur-
lunun 05.02.2016 tarih ve 2016/01 sa-
yılı kararı ile ücretli cadde üzeri
otopark uygulaması getirilen
2010/47 sayılı İl Trafik komisyonu
Kararı güncellenerek hem cadde
üzerini kullanan araç sayıları hem de
otopark zaman tarifeleri yenilen-
mişti”

Geçen süre içerisinde mevzuata
uygun olarak yürütülmekte olan
cadde üzeri otopark uygulamasında
trafik güvenliği açısından gerekli ve-
rimin alınamadığının belirtildiği açık-
lamada, “Şehir içerisindeki araç
sirkülasyonunun azaltılması ve uzun
süreli parklanmanın önlenmesine
yönelik kısmi etkisi ve katkısının bu-
lunması, cadde üzeri park uygulama-
sının bulunduğu bölgelerde 2918
sayılı yasaya aykırı olarak şekilde
ikinci sıra parklanmanın artması ve
bu durumun şehir içi trafiğini olum-
suz yönde etkilemesi, yine cadde
üzeri otopark olarak belirlenen bazı
bölgelerde 2017 yılı içerisinde faali-
yete geçirilmesi planlanan Elektrikli
Otobüs projesi kapsamında birçok
cadde, bulvar ve sokakta düzenle-
meye gidileceğinden, Manisa Bele-
diye Meclisimizin 2014/105 sayılı
kararında yazılı BESOT A.Ş. ile yapı-
lan 3 yıllık tahsis süresi dolduğun-
dan, 06.07.2017 Perşembe günü
itibariyle 2010 yılından itibaren Ma-
nisa kent merkezinde uygulanan
cadde üzeri ücretli otopark uygula-
ması sonlandırılacaktır. Manisa ka-
muoyuna saygıyla duyurulur”
ifadeleri kullanıldı. HHaabbeerr  MMeerrkkeezzii  

Manisa'da cadde
üzeri otoparklar

artık ücretsiz

Manisa'da cadde
üzeri otoparklar

artık ücretsiz

Manisa'da cadde
üzeri otoparklar

artık ücretsiz

Manisa'da cadde
üzeri otoparklar

artık ücretsiz

Manisa'da cadde
üzeri otoparklar

artık ücretsiz

Manisa'da cadde
üzeri otoparklar

artık ücretsiz
Manisa kent merkezinde 2010 yılından
itibaren uygulanan cadde üzeri ücretli
otopark uygulaması sonlandırılıyor. 

Yunusemre Belediyesi’nin Nisan ayında temelini attığı, Ege Bölgesi’nin en
büyük taş üretim merkezi olacak fabrika tamamlanma aşamasına geldi. 

Ege’nin en büyük taş 
üretim tesisi tamamlanıyor 

Yunusemre Belediye Meclisi, Belediye Başkanı
Dr. Mehmet Çerçi başkanlığında toplandı. Belediye
Meclis Salonu’nda yapılan toplantıda 21 madde gö-
rüşülürken; bu yıl 16-21 Ekim tarihleri arasında ya-
pılması planlanan Yunusemre Günleri taslak
programı meclis gündemine geldi. Ünlü Türk Düşü-
nürü Yunus Emre’nin öğretilerini geniş kitlelere
yaymak amacıyla yola çıktıklarını kaydeden Baş-
kan Çerçi, programda küçük değişiklikler olabile-
ceğini dile getirirken; programın hazırlanmasında
emeği geçenlere teşekkür etti. 

Program oy birliğiyle kabul edildi. Meclis, yatı-
rımların hayata geçirilmesi için kullanılmak üzere
Belediye Başkanı Çerçi’ye 35 milyon TL kredi kul-
lanma yetkisi verdi. Toplantı sonrasında konuşan

Yunusemre Belediye Başkanı Çerçi, Türkiye Cum-
huriyeti tarihine kara bir leke olarak geçen 15 Tem-
muz darbe girişiminin yıldönümüne yaklaştıklarını
dile getirerek, vatandaşları 15 Temmuz Şehitlerini
Anma Demokrasi ve Milli Birlik Günü etkinliklerine
davet etti. Başkan Çerçi konuşmasında, “FETÖ’nün
uluslararası destekli darbe girişimine karşı milleti-
mizin şanlı direnişinin yıldönümü olan 15 Temmuz
yaklaşıyor. Manisa Valiliği koordinasyonu ve bele-
diyelerin katkılarıyla etkinlikler düzenlenecek.
Tüm halkımızı, meclis üyelerimizi yapılacak olan
etkinliklere davet ediyorum” dedi. Yunusemre Be-
lediyesi Ağustos ayı meclis toplantısının 1 Ağustos
Salı günü saat 18.00’de yapılması kararlaştırıldı.
HHaabbeerr  MMeerrkkeezzii    

Yunusemre Belediyesi Temmuz Ayı Meclis Toplantısında konuşan Belediye Başkanı Mehmet Çerçi tüm
vatandaşları 15 Temmuz Şehitlerini Anma Demokrasi ve Milli Birlik Günü etkinliklerine davet etti. 

Çerçi'den 15 Temmuz etkinliklerine davetÇerçi'den 15 Temmuz etkinliklerine davetÇerçi'den 15 Temmuz etkinliklerine davetÇerçi'den 15 Temmuz etkinliklerine davetÇerçi'den 15 Temmuz etkinliklerine davetÇerçi'den 15 Temmuz etkinliklerine davet

Yunusemre Belediyesi’nin Emlakdere Mahallesi’nde 7
Nisan’da temelini attığı, 14 bin metrekare üzerine kuru-
lan dev taş üretim tesisi tamamlanmak üzere. Bölgede
hummalı bir çalışma yürütüldüğünü kaydeden Yunu-
semre Belediye Başkanı Dr. Mehmet Çerçi, merkezi kısa
süre içerisinde faaliyete geçirmeyi planladıklarını söy-
ledi. Başkan Çerçi açıklamasında; “Nisan ayı içerisinde
dev bir yatırımın temelini atmıştık. 14 bin metrekare alan
üzerinde büyük bir tesis kuruyoruz. Bölgenin ihtiyacını
karşılayacak bir yatırım. Kısa süre içerisinde faaliyete
geçirmeyi planlıyoruz. Amacımız şehrimizde yaşayan
vatandaşımıza en iyi hizmeti vermek” ifadelerini kul-
landı. HHaabbeerr  MMeerrkkeezzii  
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Selçuk Özdağ; “FETÖ çamurunun
kime yapıştığını ibretle izliyoruz”

umhurbaşkanı Recep Tayyip Erdoğan’ın, CHP 
Genel Başkanı Kemal Kılıçdaroğlu öncülü-
ğünde devam eden yürüyüşle ilgili eleştirisi-

ne ve, ‘Enis Berberoğlu vatana ihanet suçuyla tu-
tuklanmıştır, Berberoğlu’na sahip çıkanlar aslında 
aynı suça teammüden ortak olmaktadırlar’ ifade-
lerinden sonra, CHP Grup Başkanvekili Özgür Özel 
ile Genel Başkan Yardımcısı Bülent Tezcan’ın, “FE-
TÖ’nün çamuru bize yapışmaz, Siz değil miydiniz 
Hocaefendi diyen’ sözlerine AK Parti Manisa Mil-
letvekili Doç. Dr. Selçuk Özdağ tepki gösterdi. Öz-
dağ yaptığı açıklamada, “MİT Tırları operasyonu ve 
MİT Başkanına operasyonuyla bu yapının gerçek 
yüzünü Sayın Erdoğan ile AK Parti görerek müca-
deleye etmeye başlamıştır. O nedenle bunu bile bile 
bu yapının kuruluşlarına destek olanlar, FETÖ’nün 
ekmeğine yağ sürmeye devam edenler büyük bir 
gaflet ve dalalet içerisindedirler, FETÖ’nün çamuru 
da Sayın Erdoğan’a ve AK Parti’ye yapışmaz. Ya-
pışsa yapışsa gaflet ve dalalet içerisinde hala bu 
örgütle, yapıyla kol kola birlikte olmaya devam e-
denlere yapışmıştır” dedi.  

ENİS BERBEROĞLU’NUN YARGILANMASINI
SAĞLAYAN KİŞİ KILIÇDAROĞLU’DUR

“Enis Berberoğlu’nun tarafsız bir yargı tarafın-
dan yargılanıp 25 yıl hapis cezası aldıktan sonra e-
line bir adalet yazılı pankart alıp Ankara’dan İstan-
bul’a doğru yürüyüşünü ibretle izliyoruz. Kılıçda-
roğlu yargıya inanmıyor. Ama Enis Berberoğlu ve 
o yürüyenlerin hepsi bilsin ki Enis Berberoğlu’nun 
yargılanmasını sağlayan kişi CHP Genel Başkanı 
Kemal Kılıçdaroğlu’dur” diyen Özdağ, “Çünkü do-
kunulmazlıkların kaldırılmasını onlar istedi. Oy-
saki Milletvekilleri suç işlese bile dokunulmazlık-
ları kalkmıyordu fakat zaman aşımına da uğramı-
yordu. Milletvekilliği bittikten sonra yargılanıyorlar 
ve yargılanmaları sonucunda ya beraat ediyorlar 

ya da suçları sabit görülürse ceza alıyorlardı. Sü-
rekli CHP ve HDP Milletvekilleri bizi itham ettiler. 
‘CHP’nin ve HDP’nin Milletvekillerinin fezlekeleri 
fikir hürriyetidir. Ama AK partililerinki hırsızlık ve 
yolsuzluktur’ dediler. Biz de ‘Hodri meydan’ diye-
rek Anayasa teklifi değişikliğini hazırlayarak sun-
duk CHP, MHP ve AK Parti Milletvekillerinin kabul 
oylarıyla Anaysa değişikliği yapılarak mevcut fez-
lekesi olan Milletvekillerinin yargı önüne gitmesini 
sağladık. HDP’liler yargıya da gitmediler. Onlar da 
yargıya gitmeyince kolluk kuvvetlerince götürül-
düler ve yargılandılar. Bu yargılanmanın sonucun-
da ise bir kısmı beraat etti, bir kısmı gözaltına alın-
dı ve tutuklandı. Bir kısmı da içeri girdikten sonra 
serbest bırakıldılar. Bu süreçte AK Partili Milletve-
killerinden de bazı Milletvekilleri yargıya giderek 
hesap verdiler” şeklinde konuştu. 

TERÖR ÖRGÜTLERİNİ KUTSAYANLARI
TARİH BİLİYOR

“Sayın Cumhurbaşkanımız Recep Tayyip Erdo-
ğan AK Parti Genel Başkanı olarak İl Başkanları 
toplantısında bir konuşma yaptı ve “Kılıçdaroğ-
lu’nun bu yürüyüşü FETÖ’nün ekmeğine yağ sür-
mektedir. FETÖ’cüler oradadır. İllegal örgütler ve 
bölücüler oradadır. Enis Berberoğlu vatana ihanet 
suçuyla tutuklanmıştır. Bu yürüyüşe katılanlar, E-
nis Berberoğlu’na sahip çıkanlarda aynı suça te-
ammüden ortak olmaktadırlar” dedi. Bu DHKPC’li-
ler iki sene önce İstanbul’da bir savcımızı öldürdü-
ler” diyen Özdağ sözlerini şöyle sürdürdü, “Bu ille-
gal örgütleri kutsayan CHP’li Milletvekilleri vardı. 
DHKPC’li Avukatlarla ilgili işlem yapıldığı zaman 
adliye önünde bu avukatlara destek veren CHP’li 
Milletvekilleri vardı. Mahir Çayan’a, Sinan Cemgil’e 
ve illegal terör örgütlerinin liderlerine methiyeler 
düzen CHP’li ve HDP’li Milletvekilleri vardı. Askerle, 
polisle çatışan, siyasetçi, asker, memur, polis, öğ-

retmen, vatandaş öldüren örgütleri öven CHP’li ve 
HDP’li Milletvekilleri vardı. Bunların konuşmaları-
nın hepsi Meclis tutanaklarında kayıtlı ve tarih bili-
yor. CHP’li Milletvekilleri “Yolumuz Sinan Cemgil’in, 
Deniz Gezmiş’in, Mahir Çayan’ın yolu” diyordu bun-
ları kamuoyunun dikkatine sunuyorum.” 

CHP YANLIŞLARINI YENİ YANLIŞLAR
YAPARAK KAPATMA UĞRAŞINDA

Cumhurbaşkanı Erdoğan’ın sözde adalet yürü-
yüşüne yönelik yaptığı eleştiriden sonra CHP Grup 
Başkanvekili Özgür Özel’le, Genel Başkan Yardım-
cısı Aydın Milletvekili Bülent Tezcan’ın karşı bir a-
çıklamada bulunduklarına dikkat çeken Özdağ, 
“Sayın Özgür Özel ve Sayın Bülent Tezcan, “Bize 
FETÖ çamuru yapışmaz. Siz değil miydiniz Hocae-
fendi diyen’ şeklinde ifade de bulunmuşlar. MİT Tır-
ları ve MİT Başkanına operasyon yapıldıktan sonra 
Cumhurbaşkanımız, Genel Başkanımız Sayın Re-
cep Tayyip Erdoğan ve AK Parti bu yapı ile müca-
delesini başlatmıştır. Bu yapının görünen kısmına 
zamanında Bülent Ecevit’te, Kasım Gülek’te, Süley-
man Demirel’de, Turgut Özal’da olmak üzere he-
men hemen tüm siyasi yapılar destek verdi ve al-
kışladı. Ama MİT Tırları ve MİT Başkanı’na yapılan 
operasyon, en önemlisi de 17-25 Aralık’la beraber 
buranın çete ve örgüt olduğunu tespit eden ve mü-
cadele eden Sayın Recep Tayyip Erdoğan’dır. Sayın 
Erdoğan, “Burası paralel bir yapıdır, çetedir, haşha-
şidir” şeklinde ithamlarda bulundu. Bu yapıda Sa-
yın Erdoğan’la ilgili ellerinde ne varsa onları öne 
sürerek iftira atarak mücadeleye başladılar. Hatta 
AK Parti ve Sayın Recep Tayyip Erdoğan’ı iktidar-
dan etmek için Güney Doğu’da HDP’yi, diğer böl-
gelerde ise CHP’yi destekleyeceklerine dair açık-
lamalarda bulundular ve haber yaptılar. 17-25 Ara-
lık’tan önce bu yapıya ‘F tipi, çete, şeriatçılar, irtica-
cı ve gericiler’ diyen  CHP, 17-25 Aralık’tan sonra bu 

F tipi dediği yapıyla kolkola girdi. Bu yapının tv ka-
nalları, bankaları, gazeteleri, haber ajansları kapa-
tılırken, buralara kayyum atanırken CHP ve HDP 
Milletvekillerini bu kuruluşlara destek verirler-
ken gördük. CHP Genel Başkanı Kemal Kılıçdaroğ-
lu ve HDP Eş Başkanı Selahhatin Demirtaş, bu ya-
pının şirketlerinin, yayın kuruluşlarının kapanma-
sına karşı olduklarını ifade ettiler ve destek verdi-
ler. 17-25 Aralık’tan sonra F tipi denilen yapıyla be-
raber olmalarını neyle izah edeceğiz? 17-25 Ara-
lık’tan önce de Kılıçdaroğlu ve CHP’li Milletvekille-
rinin FETÖ’ye bağlı derneklerle görüşmelerini na-
sıl izah edecekler? Bunlara bağlı yayın organları, 
şirketler, bankalar, kuruluşlar kapatılırken deste-
ğe giden CHP’li Milletvekillerini nasıl izah edecek-
ler? Bu nedenle FETÖ’cülük 17-25 Aralık’tan sonra 
bu yapıya destek verenlere yapışır. 15 Temmuz ol-
duktan sonra Adalet yürüyüşü yaparken, “Bu ör-
güte illegal örgütler katılamaz, terör örgütleri katı-
lamaz” diyemeyen CHP’ye yapışır. ‘Adalet’ pankar-
tını asarken, ’15 Temmuz ve darbelere karşıyız, bü-
tün terör örgütlerine karşıyız’ diye iki pankart da-
ha asılsaydı ve bu pankartlarla iki CHP’li Millet-
vekili yürüseydi anlardık bu durumu. O neden-
le CHP’li Milletvekillerine diyorum ki, “Sayın Cum-
hurbaşkanımız ve Genel Başkanımız Recep Tayyip 
Erdoğan’ın dedikleri doğrudur. O yürüyüşte DHKP-
C ve FETÖ dahil olmak üzere terör örgütlerinin ol-
maması gerekir” dedi. Haber Merkezi

AK Parti Manisa Milletvekili Doç. Dr. Selçuk Özdağ, AK Parti’nin ve Cumhurbaşkanı Recep Tayyip Erdoğan’ın 
Fethullahçı Terör Örgütü ile mücadele ederken özellikle 17-25 Aralık’tan sonra CHP ve HDP’nin bu yapıya des-
tek olduğuna vurgu yaptı. Özdağ, “17-25 Aralık’tan sonra CHP ve HDP 17-25 Aralık’tan önce F tipi,irticacı, şeriat-
çı  dedikleri yapıyla beraber olmalarını neyle izah edecekler? 17-25 Aralık’tan önce de Kılıçdaroğlu ve CHP’li Mil-
letvekilleri FETÖ’ye bağlı derneklerle görüşmelerini nasıl izah edecekler? Bu yapıya bağlı yayın organları, şir-
ketler, bankalar, kuruluşlar kapatılırken desteğe gitmelerini nasıl izah edecekler? Bu nedenle FETÖ’cülük 17-25 
Aralık’tan sonra bu yapıya destek verenlere yapışır. 15 Temmuz olduktan sonra ve 15 Temmuz’un yıldönümüne 
günler kala manidar bir yürüyüş başlatan ve devam ederken “Bu yürüyüşe illegal örgütler katılamaz, terör ör-
gütleri katılamaz” diyemeyenlere yapışır. Bu çamurun üzerine yapıştığı kişi ve kesimleri de ibretle izliyoruz” dedi.

Pamuk adım adım geri dönüyor

Ulusal Pamuk Konseyi raporlarına 
göre Türkiye Genelinde pamuk ekimi-
ne ayrılan tarım alanlarının oranı 2015 
yılında %9, 2016'da %15 iken, bu yıl %20 
seviyesine ulaştı. Bir dönemin beyaz al-
tını olarak görülen pamuk ekimini u-
zun yıllardır bırakmış olan Manisa’da 
da adım adım geri dönüşler başladı. Mil-
li Ekonomide oluşturacağı değer zinci-
ri dolayısıyla Türkiye’nin yeniden güç-
lü bir pamuk üretici olması gerektiği-
ne dikkat çeken Manisa Ticaret Borsa-
sı Başkanı Sadık Özkasap da pamuk ü-
retiminin önemine ilişkin yapmış oldu-
ğu değerlendirmede şunları belirtti: 

DIŞA BAĞIMLILIĞIN YAKIN
GEÇMİŞTE NEDEN OLDUĞU

KAYIPLAR ÇOK BÜYÜK
“ – Verimlilik ve lif kalitesinde ilk sı-

ralarda olmamıza rağmen 2002-2016 
yılları arasında Türkiye genelinde it-
hal edilen 10 milyon tonu aşkın mah-

lıç pamuk karşılığında yabancı üreticiye 
17 milyar dolar ödedik. Uluslararası Pa-
muk İstişare Komitesi'nin (ICAC) verile-
rine göre, 2015-2016 sezonunda ise Tür-
kiye, pamuk ekim alanı yönünden Dün-
yada dokuzuncu, pamuk üretim mik-
tarı yönünden yedinci, pamuk tüketi-
mi yönünden dördüncü, pamuk ithala-
tı yönünden beşinci ülke oldu. Ancak; 
Türkiye Ekonomisinde yaşanan cari a-
çık sorununun, stratejik ürünlerde ken-
di kendine yeterliliği sağlayacak ve ih-
racat odaklı üretim yapısıyla giderilme-
sinin kritik önem taşıdığı günümüzde, 
bu tablonun artık değişmesi gerekiyor.”

MANİSALI ÜRETİCİLER DE PAMUĞA
GERİ DÖNMEYE BAŞLADI

“ – Özellikle son 10 yılda artan üretim 
maliyetleri, alım satım ajanlarının uy-
guladığı İzmir merkezli yanlış fiyat po-
litikaları, oluşan fiyatların tatmin edi-
ci olmaması ve destekleme primlerinin 

düşüklüğü gibi nedenlerle, Dünyanın en 
iyi lif kalitelerinde üretim yapan Manisa 
Çiftçisi pamuk ekimine küsmüş ve Ma-
nisa’da pamuk üretimi neredeyse yok 
olmuştu. Manisa’da bulunan 30 civarın-
daki Çırçır Fabrikası da üretim maliyet-
lerini çok iyi bildiği için Çiftçilerin pa-
muk ekimi yapması için sahada bir ça-
ba sarf edememiş, tesislerini yıllardır a-
tıl durumda bekletmişti.

Son yıllarda pamuk üreticisine ya-
pılan destekleme primindeki artışlara 
bağlı olarak ise Manisalı Üreticilerimiz 
de terk ettikleri pamuk üretimine yeni-
den başladılar. Olumsuz hava şartları-
nın neden olduğu kayıplar olsa da özel-
likle son iki yılda pamuk üretimi geç-
miş yıllara göre artış gösterdi. Mani-
sa’da geçen yıl kar eden Üreticilerimiz 
bu yıl pamuğa ayırdıkları alanları art-
tırdılar. Manisa Gıda Tarım ve Hayvan-
cılık İl Müdürlüğü’nden alınan bilgilere 
göre, Manisa Genelinde 2016 yılında 28 
bin hektar olan ekim alanı Şubat sonu 
verilerine göre %53 artışla 43 bin hektar 
seviyelerine ulaştı. 2016 yılında 16 bin 
ton civarında olan üretim rakamının da 
2017 yılında %50’nin üzerinde bir artış 
performansı gösterebileceği tahmin e-
diliyor. Özetle Manisa %20 düzeyindeki 
Türkiye Geneli artışının çok daha üze-
rinde bir dönüşü başlatmış bulunuyor.”

MANİSA’DAKİ ÜRETİMİN YILDAN YILA
ARTACAĞI TAHMİN EDİLİYOR

“ –Tarım Havzaları Üretim ve Des-
tekleme Modeli kapsamında fark öde-
mesi (prim) desteği yapılan 17 ürün var. 
Bu ürünlerin 15'inde destek miktarı ge-

çen yılla aynı kalırken, 2017 yılında Pa-
muk primi kilogram başına 75 kuruştan 
80 kuruşa çıkarıldı. Pamukta Çiftçilere 
ayrıca dekar başına 36 lira mazot des-
teği verilecek. Dekar başına 4 lira gübre 
desteği ile de birlikte pamukta dekar 
başına toplam 40 lira destek ödenecek.

Özetle; pamukta umut verici geliş-

meler var. Hükümetin uygulayacağı 
havza bazlı destekleme modelinin de-
vam etmesi, prim ve desteklerin üretim 
maliyetlerine göre hesaplanarak tat-
min edici ölçüde sürdürülmesi halinde 
Manisa Bölgesinde pamuk üretiminin 
yıldan yıla artacağı tahmin ediliyor.” 
Haber Merkezi
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Büyükşehir, evleri yanan
ailelerin yanında 

ördes’e bağlı Balıklı Mahallesi’nde geç-
tiğimiz Pazartesi günü meydana ge-
len yangında Hüseyin Altuntaş, Ünal Al-

tuntaş, İsmail Oruç ve İbrahim Kultaş’ın ika-
met ettiği 4 ev kullanılamaz hale geldi. So-
ğutma çalışmalarının devam ettiği mahallede 
Manisa Büyükşehir Belediyesi Kültür ve Sos-
yal İşler Daire Başkanı Ergün Aksoy ve Muh-
tarlıklar Daire Başkanı Ersoy Arslan da yan-
gın nedeniyle mağdur olan vatandaşlara ziya-
rette bulundu. Daire Başkanlarına Büyükşehir 
Belediyesi Gördes Koordinatörü Alp Safa Gök-
kaya da eşlik etti. Mahalle Muhtarı Nuri Urhan 
ile birlikte vatandaşlarla bir araya gelen Daire 

Başkanları Aksoy ve Arslan, evleri yanan ai-
leleri de ziyaret ederek geçmiş olsun dilekleri-
ni ilettiler. 

HASAR TESPİT ÇALIŞMALARI YAPILIYOR
 Manisa Büyükşehir Belediye Başka-

nı Cengiz Ergün’ün talimatları doğrultusunda 
harekete geçerek hasar tespit çalışması ya-
pıldığını belirten Daire Başkanları, Manisa Bü-
yükşehir Belediyesi’nin her zaman vatandaş-
ların yanında olduğunu, bu kapsamda Büyük-
şehir Belediyesi’nce ailelere sağlanabilecek 
destek noktasında da hasar tespit çalışması-
nın yapıldığını aktardılar. Haber Merkezi 

Gördes’e bağlı Balıklı Mahallesi’nde 3 Temmuz Pazartesi 
günü meydana gelen yangının ardından 4 ev kullanıla-
maz hale geldi. Evleri yanan aileleri ziyaret eden Manisa 
Büyükşehir Belediyesi yetkilileri, Manisa Büyükşehir 
Belediyesinin ailelerin yanında olduğunu ifade ettiler. 

Özdağ; “Üniversitelerde bilimsel
çeviri merkezleri kurulmalıdır”

    Bir ülkede eğitim düzeyinin 
yükselmesi ile zenginleşme ara-
sında doğru bir orantının olduğunu 
kaydeden AK Parti Manisa Millet-
vekili Doç. Dr. Selçuk Özdağ EnPo-
litik Haber sitesinde yazdığı köşe 
yazısında YÖK’e çağrıda buluna-
rak Üniversitelerde bilimsel çevi-
ri merkezlerinin kurulması gerek-
tiğini ifade etti. “Bilgi üretemeyen 
bir toplum üretenlerin insafları-
na mahkum olur” diyerek yazısına 
devam eden Selçuk Özdağ, “Ken-
di teknolojisini yaratamayanlar sa-
dece başkalarının müsaade etti-
ği kadar gelişebilirler. Halbuki Hin-
distan Başbakanı bu gerçeği ifa-
de etmek için -Hindistan'ın gücü-
nü- doktoralı nitelikli elaman sa-
yısının fazlalığından aldığını belirt-
mişti. Üniversitelerin sayısında bü-
yük artış olmasına rağmen bilim-
sel araştırmalarda bununla orantı-
lı bir artışın olmaması manidardır. 
Geçen gün Yazar Taha Akyol, ista-
tistikler, rakamlar vererek -bilim-
sel araştırma sayısında- İran'ın bile 
gerisine düştüğümüzü yazdı. . Geç-
mişte üniversitelerin ideoloji yap-
maktan bilim yapmaya fırsat bula-
madığından yakınırdık. İdeolojik ü-
niversitelerden kısmen kurtulduk 
ama araştırma sayısında bir artış 
olmadı. Bugün en pahalı ihraç ürü-
nü bilgidir. Satın aldığımız, ithal et-
tiğimiz teknolojik ürünlerin fiyat e-
tiketi içinde en büyük kalemi bil-
gi ve buluşların patenti oluşturu-

yor. On TL maliyeti olan bir malze-
me patent maliyeti ile birlikte bize 
yüz TL'ye mal olabiliyor. Bu yarış-
ta var olabilmek ancak bilgi çağını 
yakalamakla mümkün. Bugün ül-
keler arasında bir zenginlik sırala-
ması yapıldığında bilimsel araştır-
ma ve patent alma sayısıyla uyum-
lu bir sıralamanın olduğu görüle-
cektir. Yani en zengin ülkeler en 
çok bilgi üreten, bilimsel yayın ya-
pan, patent alan ülkeler. Bu bir te-
sadüf değil” dedi.

    “Bugün bulunduğumuz nokta-
nın Türkiye'ye yakışmadığı bir ger-
çek” diyen AK Parti’nin akademis-
yen kökenli Milletvekili Doç. Dr. 
Selçuk Özdağ sözlerine şöyle de-
vam etti, “İnsanlara yetenekleri-
ni sergileyecek, özgür, adil bir or-
tamın sağlanması bu işte sıçra-
ma yapmanın ilk şartıdır. En zen-
gin ülkeler sadece en çok bilimsel 
yayın yapan, yahut patent alan ül-
keler değil, aynı zamanda bir baş-
ka ortak noktaları da gelişmiş de-
mokrasilere sahip olmaları, insan-
lara yeteneklerini sergileyecek öz-
gür bir ortam sağlamalarıdır. Bas-
kının, korkunun olduğu yerde in-
sanlar kabiliyetlerini gösteremez-
ler. Türkiye Üniversiteleşme açı-
sından bir sınıf atladı. Ancak bu tek 
başına çok şey ifade etmez. Bunun 
bilimsel yayınla da desteklenmesi, 
taçlandırılması gerekir. Bir kaç ay 
önce Aziz Sancar Nobel ödülü ka-
zandı. Demek ki Türk insanında o 

kabiliyet var. Bütün mesele o ye-
tenekleri ortaya çıkaracak zemi-
nin sağlanmasıdır. Bu hususta YÖK 
ve üniversitelere büyük görev dü-
şüyor. Bilimsel yayınları Türkçeye 
kazandırarak araştırmacıların hiz-
metine sunacak bir çeviri merke-
zinin kurulması, bilimsel araştır-
maların teşvik edilmesi, patent a-
lımında doğru kriterlerin uygu-
lanması şarttır. Aldığımız patent 
sayısı ile ilgili istatistikleri biliyo-
ruz, bir de Türkiye'de çeşitli se-
beplerle patent alamayıp, şansı-
nı Batı'da deneyerek başarılı olan 
sayısız mucit var. Bunların sayı-
sını bilmiyoruz. Bu konu da araştır-
macıların himmetini bekliyor. Niçin 
Türkiye'de değil de başka bir ülke-
de? Bu sorunun cevabı yeni bir ya-
pılanma için son derece önemlidir. 
İdeolojilerin zincirinden kurtulan 
üniversitelerimize büyük görevler 
düşüyor.” Haber Merkezi 

Türkiye’de her geçen gün açılan Üniversite sayısının artmasına rağmen dil sorunu-
nun devam ettiğini kaydeden AK Parti Manisa Milletvekili Doç. Dr. Selçuk Özdağ, “Bir 
ülkeyi büyüten, zenginleştiren silah gücü değil, bilgi ve teknoloji gücüdür. Batı'da ya-
zılan önemli eserler, makaleler Türkçe'ye kazandırılamıyor. Dil sorunu hala üniversi-
telerin en büyük sorunu. Çeviri yapacak kadar dil bilmeyen akademisyenler Batı'da 
yapılan yayınları da takip edebilme imkanını bulamıyor. YÖK'ün de bu konuda bir 
çalışması da yok. Halbuki bir çeviri merkezi kurularak bu eksiklik giderilebilir” dedi.

Elektrik kesintisi sorunu
Vali Güvençer’e iletildi

Şehzadeler Zi-
raat Odası Başka-
nı Mustafa Kaçire, 
Manisa’da sulama 
ihtiyacının yoğun 
olduğu bu dönem-
de yaşanan elekt-
rik kesintilerinin 
tarım ve sanayide 
büyük bir sorun 
yarattığına dik-
kat çekerek çözümü konusunda yardımcı o-
lunmasını istedi. Kaçire, “Hem tarımda hem 
de sanayimizde elektrik kesintilerinden çok 
büyük sıkıntılarımız vardı. Bununla ilgili bu-
gün Sayın Valimize gelerek görüşme yap-
tık. Sayın Valimiz ilgili yerleri aradı. İnşallah 
bundan sonra önümüzdeki günlerde bu so-
runu çözmüş olacağız” dedi. 

Esnaf ve Sanatkarlar Odaları Birliği Yöne-
tim Kurulu Başkan Vekili ve Manisa Mey-
ve, Sebze ve Umum Pazarcılar Odası Baş-

kanı Halim Şener 
de hem çiftçilerin 
hem küçük esna-
fın son zamanlar-
da Manisa’da do-
ğal olan yaz mevsi-
mi sıcaklarının ge-
tirdiği yoğun elekt-
rik tüketiminin alt-
yapı eksikliğiyle e-
lektrik kesintilerine 

neden olduğunu belirterek yaşadıkları so-
runu aktardı. Şener, “2 gündür belirli kesim-
lerde elektrik yok. Sayın Valimiz bu konuda 
sağ olsun çok ilgilendi, yetkilileri aradı. Yarı-
na kadar, çarşamba sabahı itibariyle elektri-
ğin verileceği, onarımların bu gece mesaiy-
le birlikte yarına kadar halledileceği sözünü 
aldık. Sayın Valimiz hem tarım kesimi adına 
hem esnaf kesimi adına elektrik kesintileri-
nin yarına kadar sonuçlanacağını ifade etti-
ler” diye konuştu.  Haber Merkezi 

Son günlerde meydana gelen elektrik kesintileri nedeniyle yaşanan 
mağduriyete çözüm bulmak isteyen Şehzadeler Ziraat Odası Başka-
nı Mustafa Kaçire, Esnaf ve Sanatkarlar Odaları Birliği Yönetim Kuru-
lu Başkan Vekili ve Manisa Meyve, Sebze ve Umum Pazarcılar Odası 
Başkanı Halim Şener, Manisa Madeni Sanatkarlar Esnaf Odası Baş-
kanı Halil Kırlı Manisa Valisi Mustafa Hakan Güvençer’i ziyaret etti.

Kadastro yapılacak mahallelerde bilirkişi belirlenecek
Salihli Belediye meclisi Temmuz 

ayı meclis toplantısını Belediye Baş-
kanı Zeki Kayda başkanlığında ger-
çekleştirildi. Meclis toplantı salonun-
da gerçekleştirilen toplantıda beledi-
ye meclisi 9 gündem maddesini gö-
rüşüp, karara bağladı. 

Yoklama ve geçmiş meclis karar-
larının dağıtılması ile başlayan top-
lantıda, ilk olarak ilçeye bağlı 34 ma-
hallede yapılacak olan kadastro ça-
lışmalarında görev yapmak üzere 
her mahalle için altışar adet bilirkişi 
belirlenmesi talebi ele alındı. Talebin 
belirlenmesi amacıyla AK Parti’den 
Alpaslan Balcı, MHP’den Nuri Kaya 
ve CHP’den Mehmet Şanver’in bu-

lunduğu bir komisyon oluşturuldu.
Salihli Belediyesine ait Atatürk 

Spor Salonu yüzme havuzu kulvar 
ücretinin 1. derece iki antrenör, yüz-
me branşı olması şartıyla 40 TL ola-
rak belirlendiği Temmuz ayı toplan-
tısında ayrıca Kurtuluş Mahallesi 87 
ada 24 nolu parselin imar planı deği-
şikliği talebi meclis üyeleri tarafın-
dan oy birliği ile kabul edilirken, Mit-
hatpaşa Mahallesi 207 ada 2 parse-
lin imar planı değişikliği talebi imar 
komisyonuna, 6360 sayılı yasa ile 
tüzel kişilikleri sona eren beldeler-
de hak sahiplerine tapu devir işlem-
lerinin yapılabilmesi için encümene 
yetki verilmesi talebi Hukuk ve Ta-

rifeler Komisyonuna, Salihli Cumhu-
riyet Başsavcılığı, Salihli T Tipi Kapa-
lı Ceza İnfaz Kurumu Müdürlüğünün 
yer tahsisi talebi Plan ve Bütçe Ko-
misyonu, Hukuk ve Tarifeler Komis-
yonu ile İmar Komisyonuna havale 
edildi. Toplantıda ayrıca KKTC Paşa-
köy Belediyesi’nin, Salihli ile kardeş 
şehir olma talebi ise Hukuk ve Tari-
feler ile Eğitim ve Kültür Komisyonu-
na havale edildi.

Öte yandan Salihli Belediye mecli-
si ağustos ayında tatil nedeniyle top-
lanmayacağı, eylül ayı toplantısını 
ise 6 Eylül 2017 Çarşamba günü saat 
21.00’de gerçekleştirileceği öğrenildi. 
Haber Merkezi 

Salihli Belediye Meclisinde, kadastro çalışması yapılacak olan 34 mahallenin her birinde 6 
bilirkişi belirlenme talebinin görüşülmesi için bir komisyon oluşturulması kararlaştırıldı.



MASKİ Genel Müdürlüğünde
her ay düzenli olarak yapılan İş
Sağlığı ve Güvenliği ile MASKİ İlçe-
ler değerlendirme toplantısı dü-
zenlendi. MASKİ Genel Müdür
Yardımcısı Mahmut Bilgen’in baş-
kanlığında gerçekleştirilen toplan-
tıya; Genel Müdür Yardımcısı
Şehnaz Başaran, 1. Hukuk Müşaviri
Gülbeyaz Akçıl, Strateji Geliştirme
Daire Başkanı Funda Solak, İnsan
Kaynakları ve Eğitim Daire Başkanı
Necati Abalı, İlçe Hizmetleri Daire
Başkanı Hayri Okkalı ve ilçe şefleri
katıldı. İş Sağlığı ve Güvenliği uz-
manları tarafından daha sağlıklı
yapılanmalar için alınması gereken

önlemlerin anlatıldığı toplantıda,
MASKİ bünyesindeki örnek tesis-
ler gösterildi. Bununla birlikte, iş
aletleri kullanılırken uyulması ge-
reken kurallar anlatıldı. İş Sağlığı ve
Güvenliği toplantısının sona erme-
sinin ardından MASKİ İlçeler de-
ğerlendirme toplantısına geçildi.
Toplantıda ilçelerde hayata geçiri-
len yatırımların değerlendirilmesi-
nin yanı sıra bundan sonraki
süreçte yapılacak yatırımlar ma-
saya yatırıldı. İlçelerde yapılan ça-
lışmalar hakkında yapılan
istişarelerin ardından toplantı sona
erdi. MASKİ Genel Müdür Yardım-
cısı Mahmut Bilgen, düzenli olarak

gerçekleştirdikleri İş Sağlığı ve Gü-
venliği toplantısı ile MASKİ İlçeler
değerlendirme toplantısına büyük
önem verdiklerini ifade ederek,
“İdare olarak işlerimizin birçoğu
sahada ya da kapalı tesislerde ger-
çekleşiyor. Bu yüzden Manisalı-
lara daha kaliteli hizmet vermek
amacıyla yürüttüğümüz çalış-
malarda iş sağlığına ve güvenli-
ğine çok dikkat ediyoruz. Hem
personelimizin hem de vatanda-
şımızın sağlığı bizim için her şey-
den önce geliyor. Düzenlediğimiz
bu toplantılarla da dikkat edil-
mesi gereken unsurların sürekli
olarak üzerinden geçiyoruz. İlçe

Şefleri ile gerçekleştirdiğimiz aylık
değerlendirme toplantılarımızda
ise il genelinde hayata geçirilen ya-
tırımların süreçleri ile ilgili şefleri-
mizden bilgi alıp, istişarelerde
bulunuyoruz” dedi. HHaabbeerr  MMeerrkkeezzii  
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MANİSA SALİHLİ SEKİNE EVREN ANADOLU LİSESİ ONARIMI

YATIRIM İZLEME MÜDÜRLÜĞÜ YATIRIM İZLEME VE 
KOORDİNASYON BAŞKANLIKLARI MANİSA YATIRIM 

İZLEME VE KOORDİNASYON BAŞKANLIĞI
MANİSA SALİHLİ SEKİNE EVREN ANADOLU LİSESİ ONARIMI yapım işi 4734 sayılı Kamu İhale
Kanununun 19 uncu maddesine göre açık ihale usulü ile ihale edilecektir.  İhaleye ilişkin ayrıntılı bil-
giler aşağıda yer almaktadır. 
İhale Kayıt Numarası : 2017/304642
1-İdarenin
a) Adresi : AKMESCİT MAH. İZMİR CAD. NO: 313 YUNUSEMRE/MANİSA
b) Telefon ve faks numarası: 2362311608 - 2362316153
c) Elektronik Posta Adresi    :
ç) İhale dokümanının           : https://ekap.kik.gov.tr/EKAP/
görülebileceği internet adresi
2-İhale konusu yapım işinin
a) Niteliği, türü ve miktarı     :İnşaat onarımı işi (1 adet)
Ayrıntılı bilgiye EKAP’ta yer alan ihale dokümanı içinde bulunan idari şartnameden ulaşılabi-
lir.
b) Yapılacağı yer :MANİSA/SALİHLİ
c) İşe başlama tarihi :Sözleşmenin imzalandığı tarihten itibaren 5 gün içinde yer teslimi
yapılarak işe başlanacaktır.
ç) İşin süresi :Yer tesliminden itibaren 60 (altmış) takvim günüdür.
3- İhalenin
a) Yapılacağı yer :MANİSA YATIRIM İZLEME VE KOORDİNASYON BAŞKANLIĞI AK-
MESCİT MAH. İZMİR CAD. NO:313 YUNUS EMRE/MANİSA
b) Tarihi ve saati :17.07.2017 - 11:00
4. İhaleye katılabilme şartları ve istenilen belgeler ile yeterlik değerlendirmesinde uygulana-
cak kriterler:
4.1. İhaleye katılma şartları ve istenilen belgeler: 
4.1.2. Teklif vermeye yetkili olduğunu gösteren İmza Beyannamesi veya İmza Sirküleri. 
4.1.2.1. Gerçek kişi olması halinde, noter tasdikli imza beyannamesi. 
4.1.2.2. Tüzel kişi olması halinde, ilgisine göre tüzel kişiliğin ortakları, üyeleri veya kurucuları ile
tüzel kişiliğin yönetimindeki görevlileri belirten son durumu gösterir Ticaret Sicil Gazetesi, bu bilgile-
rin tamamının bir Ticaret Sicil Gazetesinde bulunmaması halinde, bu bilgilerin tümünü göstermek
üzere ilgili Ticaret Sicil Gazeteleri veya bu hususları gösteren belgeler ile tüzel kişiliğin noter tasdikli
imza sirküleri, 
4.1.3.Şekli ve içeriği İdari Şartnamede belirlenen teklif mektubu. 
4.1.4.Şekli ve içeriği İdari Şartnamede belirlenen geçici teminat. 
4.1.5. İhale konusu işte idarenin onayı ile alt yüklenici çalıştırılabilir. Ancak işin tamamı alt yüklenici-
lere yaptırılamaz. 
4.1.6. Tüzel kişi tarafından iş deneyimi göstermek üzere sunulan belgenin, tüzel kişiliğin yarısından
fazla hissesine sahip ortağına ait olması halinde, ticaret ve sanayi odası/ticaret odası bünyesinde
bulunan ticaret sicil memurlukları veya serbest muhasebeci, yeminli mali müşavir ya da serbest mu-
hasebeci mali müşavir tarafından ilk ilan tarihinden sonra düzenlenen ve düzenlendiği tarihten ge-
riye doğru son bir yıldır kesintisiz olarak bu şartın korunduğunu gösteren belge. 
4.2. Ekonomik ve mali yeterliğe ilişkin belgeler ve bu belgelerin taşıması gereken kriterler:
İdare tarafından ekonomik ve mali yeterliğe ilişkin kriter belirtilmemiştir.
4.3. Mesleki ve Teknik yeterliğe ilişkin belgeler ve bu belgelerin taşıması gereken kriterler:
4.3.1. İş deneyim belgeleri:
Son on beş yıl içinde bedel içeren bir sözleşme kapsamında taahhüt edilen ve teklif edilen bedelin
% 50 oranından az olmamak üzere ihale konusu iş veya benzer işlere ilişkin iş deneyimini gösteren
belgeler. 
4.4.Bu ihalede benzer iş olarak kabul edilecek işler ve benzer işlere denk sayılacak mühen-
dislik ve mimarlık bölümleri:
4.4.1. Bu ihalede benzer iş olarak kabul edilecek işler:
Bu ihalede benzer iş olarak 11.06.2011 tarihli ve 27961 sayılı Resmi Gazetede yayımlanarak
yürürlüğe giren “Yapım İşlerinde İş Deneyiminde Değerlendirilecek Benzer İşlere Dair Tebliğ”
de yer alan (B) Üst Yapı (Bina Grubu işlerden III. Gruptaki işler benzer işlere denk sayılacak-
tır. Bu ihale kapsamında; ikmal, onarım ve güçlendirme  işlerine ait iş deneyim belgeleri ben-
zer iş olarak kabul edilecektir.
4.4.2. Benzer işe denk sayılacak mühendislik veya mimarlık bölümleri:
İnşaat Mühendisi veya Mimardır.
5. Ekonomik açıdan en avantajlı teklif sadece fiyat esasına göre belirlenecektir.
6. İhaleye sadece yerli istekliler katılabilecektir. 
7. İhale dokümanının görülmesi ve satın alınması: 
7.1. İhale dokümanı, idarenin adresinde görülebilir ve 50 TRY (Türk Lirası) karşılığı MANİSA YATI-
RIM İZLEME VE KOORDİNASYON BAŞKANLIĞI İHALE TAKİP BÜROSU (Başkanlığımız Ziraat
bankası Manisa Merkez Şubesi TR 96 0001 0001 8867 8205 5850 43 iban numaralı hesabına
İhale Dokuman bedeli yatırıldığına dair dekont aslı karşılığında)adresinden satın alınabilir. 
7.2. İhaleye teklif verecek olanların ihale dokümanını satın almaları veya EKAP üzerinden e-imza
kullanarak indirmeleri zorunludur. 
8. Teklifler, ihale tarih ve saatine kadar MANİSA YATIRIM İZLEME VE KOORDİNASYON BAŞ-
KANLIĞI İHALE TAKİP BÜROSU adresine elden teslim edilebileceği gibi, aynı adrese iadeli taah-
hütlü posta vasıtasıyla da gönderilebilir. 
9. İstekliler tekliflerini, anahtar teslimi götürü bedel üzerinden verecektir. İhale sonucu, üzerine ihale
yapılan istekliyle anahtar teslimi götürü bedel sözleşme imzalanacaktır. Bu ihalede, işin tamamı için
teklif verilecektir. 
10. İstekliler teklif ettikleri bedelin %3’ünden az olmamak üzere kendi belirleyecekleri tutarda geçici
teminat vereceklerdir. 
11. Verilen tekliflerin geçerlilik süresi, ihale tarihinden itibaren 90 (doksan) takvim günüdür. 
12. Konsorsiyum olarak ihaleye teklif verilemez. 
13.Diğer hususlar:
İhalede Uygulanacak Sınır Değer Katsayısı (N) : 1
Teklifi sınır değerin altında olduğu tespit edilen isteklilerin teklifleri, Kanunun 38 inci maddesinde ön-
görülen açıklama istenmeksizin reddedilecektir.
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Manisa Büyükşehir Belediyesi Manisa Su ve Kanalizasyon İdaresi (MASKİ) Genel Müdür Yardımcısı Mah-
mut Bilgen başkanlığında, Aylık Olağan İş Sağlığı Güvenliği ile MASKİ İlçe Şefleri toplantısı gerçekleştirildi. 

MASKi'de iş sağlığı toplantısı

Jeopark Belediyeler Birliği bünyesine yeni alı-
nan aracın tanıtımı, MASKİ Genel Müdürlüğü hiz-
met binası önünde gerçekleştirildi. Araç
tanıtımına Manisa Büyükşehir Belediye Başkanı
Cengiz Ergün, MASKİ Genel Müdürü Yaşar Coşkun,
Genel Müdür Yardımcıları Mahmut Bilgen, Burak
Aslay ve Başkan Danışmanı Azmi Açıkdil katıldı.
Aracın hangi hizmetlerde kullanılacağı yönünde
Başkan Danışmanı Azmi Açıkdil’den bilgi alan
Başkan Ergün, yeni aracın direksiyonuna geçerek,
aracın hayırlı ve güzel hizmetlerde kullanılmasını
temenni etti. Başkan Ergün, UNESCO belgeli Kula
Jeoparkı’nın yurt içi ve yurt dışında en iyi şekilde
tanıtılması için çalışmaları sürdürdüklerini söyledi.

Jeopark Belediyeler Birliği’nin kurulmasının

ardından güçlenmeye de başladığını belirten Baş-
kan Danışmanı Mimar Azmi Açıkdil de, “Büyükşe-
hir Belediye Başkanımız Cengiz Ergün
öncülüğünde oluşturulan birliğimiz bütçesiyle,
araç ve ekipmanlarıyla güçleniyor. 7-11 Temmuz
tarihlerinde UNESCO denetim heyeti Kula ilçemize
gelerek birliğin denetimini de yapacak. Türki-
ye’nin UNESCO belgeli tek jeoparkı olan Kula Jeo-
parkı’nın en iyi şekilde tanıtılması, turizme
açılması için yapılan çalışmalar önemlidir. Bu ne-
denle başta Büyükşehir Belediye Başkanımız
Cengiz Ergün olmak üzere, Kula Belediye Başkanı-
mız Hüseyin Tosun ve Salihli Belediye Başkanımız
Zeki Kayda’ya birliğimize destek ve katkılarından
dolayı teşekkür ediyorum” dedi. HHaabbeerr  MMeerrkkeezzii  

Jeopark Belediyeler Birliği güçleniyor
Manisa Büyükşehir Belediye Başkanı Cengiz Ergün’ün girişimleriyle Büyükşehir
Belediyesi, Kula Belediyesi ve Salihli Belediyesinin dahil olduğu Jeopark Belediye-
ler Birliği, bütçesini oluşturmasının ardından bünyesine yeni bir araç da dahil etti.  

MASKİ Genel Müdürlüğü, Yunusemre Yayla Ma-
hallesinin kanalizasyon hattı bulunmayan kısmında
gerçekleştirdiği çalışmayla vatandaşları sağlıklı alt-
yapıya kavuşturdu. Manisa Büyükşehir Belediyesi
Manisa Su ve Kanalizasyon İdaresi Genel Müdürlüğü,
17 ilçede titizlikle yürüttüğü çalışmalarla altyapı ihti-
yaçlarına hızla
cevap veri-
yor. 

Yunusemre ilçesine bağlı Yayla Mahallesinde ya-
şanan kanalizasyon sıkıntısını gidermek için hare-
kete geçen MASKİ, ilave kanalizasyon hattı
döşemesiyle sorunu çözüme kavuşturdu. Kanali-
zasyon Dairesi Başkanlığı ekiplerince yapılan ça-
lışma neticesinde mahalledeki tüm vatandaşlar,
sağlıklı ve yeterli bir altyapı sistemi kullanmaya
başladılar.

“KOKU VE SİNEK PROBLEMİMİZ ÇÖZÜLDÜ”
Yayla Mahalle Muhtarı Erdoğan Turak, “Yıllar

önce yapılan kanalizasyon şebekemiz mahal-
lemizin bazı bölgelerinde mevcut değildi.

Vatandaşlarımıza yetersiz geliyordu. Biz de
dilekçe ile durumumuzu ilettik. Sağolsun
MASKİ Genel Müdürlüğü ilgilendi ve so-
runumuzu çözdü. Önceden sinek ve
koku şikayetimiz de oluyordu. Şimdi o
da ortadan kalktı. Gayet sağlıklı oldu.
Yapılan çalışmadan dolayı şahsım ve

mahallem adına başta Cengiz Başkanı-
mıza ve MASKİ’ye teşekkürlerimi iletiyo-

rum. Hizmetlerden çok memnunuz” diye
konuştu. HHaabbeerr  MMeerrkkeezzii  

Yayla Mahallesinin kanalizasyon sıkıntısına çözüm
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İstanbul Sanayi Odası (İSO) En-
düstriyel Yemek Sanayii Komitesi
Meclis ÜyesiHüseyin Bozdağ, AA
muhabirine yaptığı açıklamada, son
dönemde artan toplu zehirlenme
hadiselerine değinerek, alınabilecek
tedbirleri sıraladı.

Yemek ihalelerindeki en büyük
yanlışın "alıcının ucuz fiyat beklen-
tisi" olduğunu dile getiren Bozdağ,
bu ucuz fiyat beklentisinin fırsatçı
yemek firmalarının ekmeğine yağ
sürdüğünü vurguladı.

Bozdağ, "Baktığımız zaman ki-
losu 3,5 liraya da pirinç var, 1,8 liraya
da... Firma ham madde fiyatlarında
en ucuz ve kalitesiz olanı seçerek
zehirlenmelerin yaşanmasına
neden olabilir. Şu anda kaliteli yağ-
lar 98 lira civarındayken piyasada 68
liraya yağ var gider onu alır. Çünkü
adam ucuza yemek satma hedefiyle
yola çıkmış. Çalakalem bir hesapla,
sayı büyük olduğu için girmiş bu işe

ama bir yerde muhakkak patlar."
diye konuştu.Endüstriyel yemek
üretim şirketlerinin alıcılar tarafın-
dan belirlenen çok düşük ücretlere
itiraz etmemesinin kabul edilemez
olduğunu ifade eden Bozdağ, Yemek
Sanayicileri Dernekleri Federasyo-
nunun (YESİDEF) her yıl 3 öğün
yemek fiyatını belirlediğini anım-
sattı.

"30 LİRALIK YEMEK
18,75 TL'YE SATILIYoR"

Bozdağ, "Üç öğün yemeği 30 lira
diye belirledi ama maalesef Mani-
sa'da yaşanan hadise gösterdi ki
sayı büyük diye oradaki müteahhit
o işe giriyor. Çalakalem çalışarak
olmaz bu işler. Müteahhit 30 liralık
yemeğin bedeli için 18,75 liraya an-
laşıyor. " dedi. Toplu yemek alımla-
rında Kamu İhale Kanunu uyarınca
ihale fiyatının belirleyici olduğunu
hatırlatan Bozdağ, sözlerini şöyle
sürdürdü. "Başımıza böyle bir şer

geldi, ehven-i şer diyelim biz buna
(Manisa'daki zehirlenme), masanın
etrafına Kamu İhale Kurumu, Sayış-
tay, yemek sanayicisi ve tabakta
buluşan sektörlerin paydaşları bir
araya gelmeli. Ucuz fiyat baskısını
kaldırıp kaliteli yemek için ham
madde standartlarını ve fiyat ölçek-
lerini belirlemeliyiz. Ancak maalesef
toplu yemek sanayisinin yüzde
50'sini oluşturan bu pazara, İSO ola-

rak sanayicilerin yoğun olarak bu-
lunduğu bizlere böyle bir talep gel-
medi. Altını çizmek istediğim şu;
ucuz yemeğin önüne geçilmezse
Manisa'daki gibi hadiseler artabilir.
Buna karşı önlem almalıyız. Yemek
ihalelerinde en ucuz şartının aran-
ması yanlış. Söylediğimiz gibi ucuz-
luk değil kalite aranmalı, ilgili
kurumlarca ham madde için belli
standartlar getirilmeli."

İSO Endüstriyel Yemek Sanayii Komitesi Meclis Üyesi Bozdağ, yemek ihalelerindeki
en büyük yanlışın alıcının ucuz fiyat beklentisi olduğunu belirterek "Ucuzluk değil
kalite aranmalı. İlgili kurumlarca ham madde için belli standart getirilmeli" dedi.

'Yemek ihalelerinde en ucuz
şartının aranması yanlış'

Motorinin litresine gece yarısından geçerli olmak
üzere 11 kuruşluk zam yapıldı. Edinilen bilgiye göre,
Ankara'da litresi ortalama 4,37 liradan satılan moto-
rinin litre fiyatı 4,48 lira olacak. Motorinin litresi İs-
tanbul'da 4,32'den 4,43 liraya, İzmir'de ise 4,36'dan

4,47 liraya yükselecek. Dağıtım firmalarının belirle-
diği fiyatlar, rekabet ve serbesti nedeniyle şirketler
ve kentlere göre küçük çaplı değişiklikler gösteriyor.
Motorinin litresinde en son 9 Haziran'da 8 kuruş indi-
rim yapılmıştı. HHaabbeerr  MMeerrkkeezzii  

Motorine 11 kuruş zam

Türkiye'deki ayçiçeği üretiminin önemli merkezlerin-
den Edirne’de olumlu hava koşulları verimde beklentiyi
artırdı. Edirne Ziraat Odası Meclis Başkanı Erdal Akgün,
gazetecilere yaptığı açıklamada, son yağışların ayçiçeğin-
deki verim beklentisini yükselttiğini söyledi.

Edirne'de yaklaşık 1 milyon dönümlük alanda ayçiçeği
ekimi yapıldığını, taban suyunu seven ayçiçeğinin ihtiyaç
duyduğu yağışların dönemsel olarak alındığını vurgula-
yan Akgün, "Bu yıl ayçiçeği veriminin çiftçinin yüzünü
güldüreceği kanaatindeyim. Umutsuzlukla başlayan bir yıl
gün geçtikçe umutların arttığı bir yıla döndü. Buğdayda iyi
bir verim aldık. Ayçiçeğinde de böyle olacağını düşünüyo-
rum." diye konuştu.

Çiftçilerin gerekli çalışmaları yaptığını ve olumlu hava
koşullarıyla verim beklentisinin yükseldiğini belirten
Akgün, şunları kaydetti:

"Şu an için ayçiçeğinde çok olumlu gelişmeler var.
Geçtiğimiz hafta etkili olan sıcaklar bitkinin büyümesini
biraz geriletmişti ama ardından gelen sağanak bir an-
lamda o dezavantajı ortadan kaldırdı. İnşallah hasat döne-
mine kadar biraz rüzgar eser ve havalar serin giderse iyi
bir verim alıyoruz. Havalar aşırı sıcak giderse ayçiçeği yıp-
ranabiliyor. Dönüm başına 250 kilogramın altına düşme-
yeceğini düşünüyorum. Bunun yanında iyi de bir fiyat
beklentimiz var. Tüm üreticilerimize bol ve bereketli bir
dönem diliyorum." HHaabbeerr  MMeerrkkeezzii

Etken maddesi "Nusinersen Sodium" olan ilacın
SGK tarafından karşılanmasına ilişkin karar, Resmi
Gazete'de yayımlanarak yürürlüğe girdi. Buna göre,
söz konusu ilaç SGK tarafından ödeme listesine alı-
narak hasta katılım payından muaf tutuldu. 

SMA TİP-1 HASTALARI İÇİN GEÇERLİ
Çalışma ve Sosyal Güvenlik Bakanlığından edi-

nilen bilgiye göre, SMA Tip-1 tanılı hastaların teda-
vilerinde kullanılmak üzere, hangi hastaların ilaca
erişiminin sağlanacağı ve tedavide klinik etkinliğin
sağlanıp sağlanmadığı hususlarına Sağlık Bakanlığı
karar verecek.

SMA Tip-1 tedavisinde kullanılan ilaçlar, çocuk
nörolojisi uzman hekiminin yer aldığı ilk 4 uygu-
lama için 3 ay süreli, sonraki uygulamalar için 6 ay
süreli sağlık kurulu raporuna istinaden "Sağlık Ba-
kanlığı-Türkiye İlaç ve Tıbbi Cihaz Kurumu İlaçların
Kişisel Tedavide Kullanılmalarını Değerlendirme
Komisyonu" tarafından verilecek "İlaç Kullanım
Onayı" ile çocuk nörolojisi uzman hekimi tarafından
her bir uygulama için ayrı ayrı reçete edilecek. “İlaç
Kullanım Onayı"nın ilk 4 uygulama için tek seferde
ve sonraki her bir uygulama için ise ayrı ayrı veril-
mesi halinde bedeli Sosyal Güvenlik Kurumunca
karşılanacak. İlacın, tescili yapılmış yeni doğan ve
çocuk yoğun bakım servisi bulunan, bünyesinde
çocuk nörolojisi uzmanının da yer aldığı, beslenme
ve diyetetik ile fizik tedavi ve rehabilitasyon hiz-
metleri üçüncü basamak sağlık hizmeti sunucula-
rında kullanılması halinde de bedeli yine SGK
tarafından karşılanacak.  Soğuk zincir şeklinde ta-
şıma ve saklama koşullarına haiz ilacın yurt dışın-
dan temini ile tedavinin sağlanacağı sağlık hizmeti
sunucusuna ulaştırılması işlemleri ise zaman ka-
yıplarının önüne geçilmesi için her hasta için Sosyal
Güvenlik Kurumu tarafından sağlanacak.

SGK, SMA Tip-1 hastalarının ilaçlarını ödeme listesine aldı.Kısa adı SMA olan Spinal Musküler Atrofi hastalığının
tedavisinde kullanılan "SPİNRAZA 12 mg/5ml 1 vial" isimli ilaç, Sosyal Güvenlik Kurumu (SGK) kapsamına alındı. 

SGK, SMA hastalarının ilaçlarını ödeyecek

Müezzinoğlu, "13 Temmuz'a
kadar paydaşlar kendi çözüm öneri-
lerini yazılı metin halinde verecek"
dedi.

Müezzinoğlu, sözlerine şöyle
devam etti:"Bir tarafta işveren var, bir
tarafta çalışan var. İkisi arasındaki

ortak nokta yüzde 50'lerin üzerini
geçtiyse, yüzde 70'e çıkmasına gay-
ret ederiz. Toplumsal ihtiyacç, yüzde
70'i yakaladık, TBMM'e götürürüz
orada da biraz daha olgunlaşır. Yüzde
70 üzerinde uzlaşı yakalarsak üze-
rine gideriz"

Bakan'dan kıdem tazminatı açıklaması
Çalışma ve Sosyal Güvenlik 

Bakanı Mehmet Müezzinoğlu,
milyonlarca çalışanı yakından 

ilgilendiren kıdem
tazminatına ilişkin önemli 

açıklamalarda bulundu.

Son yağış ayçiçeğine
ilaç gibi geldi

Çalışma ve Sosyal Güvenlik
Bakanlığınca hazırlanan "4688
Sayılı Kamu Görevlileri Sendi-
kaları ve Toplu Sözleşme Ka-
nunu Gereğince Kamu
Görevlileri Sendikaları ile Kon-
federasyonların Üye Sayılarına
İlişkin 2017 Temmuz İstatistik-
leri Hakkında Tebliğ" Resmi
Gazete'de yayımlandı. Buna
göre, 2 milyon 431 bin 228 me-
murdan 1 milyon 684 bin
323'ünün herhangi bir sendi-
kaya üye olduğu belirlendi. Bu
rakamlarla geçen yıl yüzde
71,64 olan memurların sendi-
kalaşma oranı yüzde 69,28'e
geriledi.

Memur-Sen 997 bin 89 ile
en fazla üyeye sahip konfede-
rasyon oldu. Memur-Sen'i 395
bin 250 üye ile Türkiye Kamu-
Sen, 167 bin 403 üye ile KESK

izliyor. "Eğitim, Öğretim ve
Bilim Hizmetleri", 780 bine
yaklaşan sendikalı memur sa-
yısıyla örgütlülüğün en fazla
olduğu hizmet kolu oldu. Bu
hizmet kolunda Eğitim-Bir-
Sen'in 420 bin 149, Türk Eği-
tim-Sen'in 201 bin 282 ve
Eğitim-Sen'in 93 bin 143 üyesi
bulunuyor."Sağlık ve Sosyal
Hizmetler" hizmet kolunda,
Sağlık-Sen'in 244 bin 321, Türk
Sağlık-Sen'in 91 bin 525, Sağlık
ve Sosyal Hizmet Emekçiler
Sendikasının ise 26 bin 573
üyesi var."Büro, Bankacılık ve
Sigortacılık Hizmetleri" kolun-
daki memurların 74 bin
294'ünün Büro Memur-Sen, 38
bin 380'inin Türk Büro-Sen, 10
bin 679'unun da Büro Emekçi-
leri Sendikası üyesi olduğu ka-
yıtlarda yer aldı. Haber Merkezi 

Memurların yüzde
69'u sendikalı

Çalışma ve Sosyal Güvenlik Bakanlığının Tem-
muz 2017 istatistiklerinde, 2 milyon 431 bin 228
memurdan yüzde 69'una tekabül eden 1 milyon
684 bin 323'ünün sendika üyesi olduğu belirtildi.

Yoksulluk sınırı 4 bin 738 lira oldu 
Memur-Sen tarafından yapılan "açlık-

yoksulluk" araştırmasına göre, Türkiye'deki
4 kişilik bir ailenin açlık sınırı bin 701,96 TL,
yoksulluk sınırı ise 4 bin 738,47 TL olarak
belirlendi.Memur-Sen Konfederasyonu ta-
rafından her ay düzenli olarak yapılan açlık-
yoksulluk araştırmasına göre Haziran
ayında  Türkiye'deki 4 kişilik bir ailenin açlık
sınırı bin 701,96 TL, yoksulluk sınırı ise 4 bin
738,47 TL olarak tespit edildi. 

Yapılan araştırmaya göre haziran 
ayında mayıs ayına göre gıda madde 
fiyatlarında ortalama yüzde 0,33'lük bir 
artış yaşandı.

EN BÜYÜK ARTIŞ KİVİDE
Haziran ayında göze çarpan en büyük

artışlar yüzde 24,22 artışla kivi, yüzde 10,59

artışla salatalık, yüzde 9,91 artışla sivri biber,
yüzde 9,87 artışla elma, yüzde 8,52 artışla
limon; en çok göze çarpan düşüşler ise
yüzde 41,93 azalışla domates, yüzde 10,92
azalışla patates, yüzde 8,34 azalışla taze fa-
sülye, yüzde 8,30 azalışla yumurta madde
fiyatlarında yaşandı.Aydınlanma madde fi-
yatında ise haziran ayında mayıs ayına göre
herhangi bir değişim gözlemlenmedi.
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Manisa Büyükşehir Belediye Baş-
kanı Cengiz Ergün, Litvanya’nın Kau-
nas şehrinde düzenlenen Ümitler
Avrupa Şampiyonası’nda 81 kilo-
gramda milli takım adına mücadele
ederek, altın madalyayı kazanan Mert
Şişmanlar’ı makamında ağırladı. Ziya-
rette Manisa Büyükşehir Belediyes-
por Başkanı Mevlüt Aktan, Manisa
Büyükşehir Belediyespor Yönetim
Kurulu Üyesi Gökmen Aytaç, Antre-
nörler İsmail Canıtez ve Fatih Akcan
da yer aldı.

ERGÜN, “ YÜZÜMÜZÜ GÜLDÜRDÜN”
Manisa Büyükşehir Belediyes-

por’un tarih yazan başarılı judocusu
Mert Şişmanlar ile bir araya gelmek-
ten mutluluk duyduğunu ifade eden
Başkan Cengiz Ergün, “Öncelikle teb-

rik ediyorum. Başarılarının devamını
diliyorum, yüzümüzü güldürdün.
Allah razı olsun, bu başarılara katkıda
bulunan hocalarımıza da teşekkür
ediyorum” diye konuştu. Avrupa
Ümitler Şampiyonası’na toplamda 42
ülkeden 444 sporcu katıldı. Sıkletin-
deki 39 sporcudan Yunanistan, Lit-
vanya, Moldova, Almanya ve
Macaristan temsilcileri ile mücadele
ederek, İstiklal Marşımızı tüm Av-
rupa’ya dinlettiren Mert Şişmanlar,
Ağustos ayında da Dünya Şampiyo-
nası’nda boy gösterecek. Şili’de dü-
zenlenecek Dünya Şampiyonası’nda
da Mert Şişmanlar’a başarılar dileyen
Başkan Ergün, genç judocuya Ata
Altın hediye etti. Hatıra fotoğrafının
çekilmesiyle ziyaret son buldu.

((HHaabbeerr  MMeerrkkeezzii))  

JUDO Ümitler Avrupa Şampiyonası’nda milli takım adına mücadele ederek altın madalya kazanan Mert Şiş-
manlar, Manisa Büyükşehir Belediye Başkanı Cengiz Ergün’ü ziyaret etti. Avrupa’yı dize getirip şampiyon-
luğu Türkiye’ye getiren Manisa Büyükşehir Belediyespor’un sporcusu Mert Şişmanlar’ı tebrik eden Başkan
Ergün, genç sporcuya Ağustos ayında Şili’de düzenlenecek Dünya Şampiyonası’nda da başarılar diledi. 

ÖP BABANIN ELiNi 

Yeni sezon öncesinde yaptığı
takviyelerle adından başarıyla
söz ettiren ve zirveye oynayacak
bir takım yaratan Bölgesel Ama-
tör Lig Takımlarından Yunu-
semre Belediyespor’da
geçtiğimiz günlerde prensipte
anlaşmaya varılan Alaşehir Be-
lediyespor’lu Can Gümüşada’nın
transferi son anda gerçekleşme-
mişti. Bu futbolcu geçtiğimiz
günlerde Yunusemre Belediyes-

por yönetimini arayarak Mavi
Beyazlı formayı giymek istedi-
ğini dile  getirdi. Bugün Başkan
Arif Alkan ve  Can Gümüşada
arasında yapılacak olan görüş-
menin ardından resmi sözleşme-
nin imzalanmasına kesin
gözüyle bakılıyor. 

BURAKCAN’DA 
UMUT YOK 

Bu arada Yunusemre Beledi-

yespor yönetiminin yeni se-
zonda kadroda görmek istediği
futbolculardan eski Manisas-
por’lu Burakcan Balcı konusunda
ise şu ana kadar olumlu bir ge-
lişme yaşanmadı. Geçtiğimiz
günlerde yapılan görüşmede iki
tarafta pazarlık yapmış ve an-
laşma sağlanamamıştı. Burak-
can Balcı’nın istediği rakamda
indirime gitmediği ve bu nedenle
anlaşmanın zor olduğu belirtildi. 

JUDO ÜMİTLER AVRUPA ŞAMPİYONASI’NDA MİLLİ TAKIM ADINA MÜCADELE EDEREK ALTIN MADALYA 

KAZANAN MERT ŞİŞMANLAR, MANİSA BÜYÜKŞEHİR BELEDİYE BAŞKANI CENGİZ ERGÜN’Ü ZİYARET ETTİ 

Geçtiğimiz sezon kadroda
yer alan üç kalecinin de takım-
dan ayrılmasının ardındın ka-
lecisiz kalan Manisaspor'da
haftalardır kaleci sorununu
çözülemezken  rota bu kez
Adana Demirspor'dan ayrılan
Emrullah Şalk'a çevrildi. 

Zeytinburnu'nda profesyo-

nel olan 30 yaşındaki Emrul-
lah, daha önce Çaykur Rizes-
por, Eyüpspor, Kayseri
Erciyesspor, Konyaspor ve Ba-
lıkesirspor'da forma giymiş,
Balıkesirspor'da Süper Lig tec-
rübesi yaşamıştı. Manisaspor,
şu ana  kadar Samsunspor'dan
Mustafa Sevgi, Mersin İdman-

yurdu'ndan Abdulkadir Kor-
kut, Menemen Belediyes-
por'dan Hikmet Balioğlu,
Adana Demirspor'dan Berkay
Samancı, Sivas Belediyes-
por'dan Abdurrahmak Kuyucu
ve Batman Petrolspor'dan
Atilla Erel'i kadrosuna kazan-
dırdı.  (Şenol Özeker) 

Geçtiğimiz sezon ligde kalmayı son
anda başaran Manisaspor ‘da  Başkan
Abdullah Mergen’in dış transferde kad-
rosuna kazandırdığı futbolcular  taraf-
tarların tepkisini almaya başladı.
Samsunspor’dan Mustafa Sevgi, Mersin
İdman Yurdu’ndan Abdulkadir Korkut,
Menemen Belediyespor’dan Hikmet Ba-
lioğlu, Adana Demirspor’dan Berkay Sa-
mancı, Batman Petrolspor’dan Atilla
Erel’i kadrosuna dahil eden Manisaspor
,Sivas Belediyespor’dan Abdurrahman
Kuyucu’yu renklerine bağladı. Gün yü-
züne çıkarılmayan ancak Türkiye Futbol
Federasyonu’nun sitesinde Manisaspor’a
2 yıllık imza attığı görülen 25 yaşındaki
forvetin isminin neden gizli tutulduğu
kafalarda soru işareti bırakırken adeta
merak konusu oldu. İşin en ilginç tarafı
ise bu transferden bir çok yöneticini bile
haberi yoktu. ((ŞŞeennooll  ÖÖzzeekkeerr))  

Manisaspor , medya önünde resmi imza töreni düzenlemeden son olarak
Sivas Belediyespor’dan Abdurrahman Kuyucu’yu renklerine bağladı. İşin
en  ilginç tarafı bu transferden bir çok yöneticini bile haberi yoktu. 

YÖNETiMiN iMZADAN 

HABERi YOK 

ROTA EMRULLAH’A ÇEVRİLDİ 
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ŞENOL
ÖZEKER

ÖZEL 
HABER Bölgesel Amatör Lig de mücadele verecek olan Yunusemre Belediyes-

por’da geçtiğimiz günlerde anlaşmanın kapısından dönen Alaşehir Be-
lediyespor’lu Can Gümüşada,  yönetime yeniden haber gönderdi. Bugün
yapılacak olan görüşme sonrasında resmi sözleşme imzalanacak . 



TBMM KİT Komisyonu Başkanı AK Parti Manisa Milletve-
kili Uğur Aydemir ve AK Parti ilçe teşkilatı yönetim kurulu 
üyeleri Akhisar Belediyespor’un  antrenmanını   ziyaret ede-
rek yönetime, teknik ekibe ve futbolculara başarılar dilediler. 

Manisa Büyükşehir Belediyespor 
Bayan Voleybol Takımı’nda transfer 
harekatı tüm hızıyla devam ediyor. 
2017-2018 Türkiye Bayanlar Voleybol 
1. Ligi’nin kadrosunu oluşturan Ma-
nisa Büyükşehir Belediyespor, es-
ki oyuncusu Ece Tunca’yı kadrosu-
na dahil etti. Ece Tunca, Halil Onult-
mak Spor Tesisleri’nde düzenlenen 
törenle kendisini yeşil beyazlı takı-
ma bağlayan sözleşmeyi imzaladı. 
İmza töreninde konuşan genç libero, 
2 sene formasını giydiği Manisa Bü-
yükşehir Belediyespor’a döndüğü i-
çin mutlu olduğunu söyledi. Şampi-
yonluk hedefiyle kurulan takımın bir 
parçası olmaktan mutluluk duydu-
ğunu dile getiren Tunca, şampiyon-
luğa yürekten inandığını ve bu inanç 
doğrultusunda elinden gelen tüm 
katkıyı sağlayacağını söyledi. Ece 
Tunca, Yeşilyurt, Erdekspor, İdman 
Ocağı takımlarının da formasını giy-
di. (Haber Merkezi) 

Manisa Büyükşehir Belediyespor Bayan Voleybol takımı, genç 
libero Ece Tunca ile sözleşme imzaladı. Şampiyonluk hedefiyle 
kurulan takımın bir parçası olmaktan mutluluk duyduğunu di-
le getiren Tunca, şampiyonluğa yürekten inandığını ve bu inanç 
doğrultusunda elinden gelen tüm katkıyı sağlayacağını söyledi. 

Akhisar Belediyespor
İdmanına ziyaret 

Spor Toto Süper Lig’de mü-
cadele eden Akhisar Beledi-
yespor, yeni sezon hazırlık-
larını Yılmaz Atabarut Tesis-
lerinde, Teknik Direktör Okan 
Buruk yönetiminde sürdür-
dü. Antrenman düz koşu ve ı-

sınma hareketleriyle başladı. 
Pas ve koordinasyon çalışma-
sı yapan oyuncular, ardından 
yarı sahada minyatür kaleler-
de yapılan maçla antrenmanı 
tamamladı. TBMM KİT Komis-
yonu Başkanı AK Parti Mani-
sa Milletvekili Uğur Aydemir 
ve AK Parti ilçe teşkilatı yöne-
tim kurulu üyeleri antrenmanı 
ziyaret ederek yönetime, tek-
nik ekibe ve futbolculara ba-
şarılar diledi.Yeni transferler 
Eray Ataseven ile Alperen Ba-
bacan gazetecilere yaptıkla-
rı açıklamada, yeşil-siyahlı ta-
kımda olmaktan dolayı mutlu-
luk duyduklarını belirttiler.

ATASEVEN,
“İNŞALLAH DAHA İYİ

YERLERE GELİRİZ” 
Akhisar Belediyespor’un 

geçtiğimiz sezon ligi çok iyi bir 
yerde bitirdiğini kaydeden A-
taseven, “Biz de Akhisar Bele-
diyespor’u daha iyi yerlere ge-
tirebilmek için buraya geldik. 
İnşallah Akhisar Belediyespor 
ile bizim hedeflerimiz birle-

şir ve daha iyi yerlere geliriz. 
Transferimde emeği geçenlere 
çok teşekkür ederim” şeklin-
de konuştu.

BABACAN, “ ELİMDEN
GELENİN EN İYİSİNİ

YAPACAĞIM” 
Akhisar Belediyespor’un, 

Denizlispor’dan kadrosuna 
kattığı Alperen Babacan ise 
kulübünün başarısı için elin-
den gelenin en iyisini yapmak 
istediğini vurguladı. Akhisar’a 
gelmekten dolayı mutlu oldu-
ğunu belirten Babacan, “Ne 
kadar güzel bir kulübe geldi-
ğimin farkındayım. Pazar gü-
nü Erzurum kampına başla-
yacağız. Orada elimden gele-
nin en iyisini yapmak için mü-
cadele edeceğim. Geçen sezon 
ligi çok iyi bir yerde bitirdi. İn-
şallah bu sene takım daha iyi 
yerlere gelir. Takımda arka-
daşlık çok güzel, herkes bun-
dan bahsediyor. Takımdaki 
arkadaşlık havasından mem-
nunum” ifadelerini kullandı. 
(İHA)

Turgutlu’ya yavru kartal geldi
 Spor Toto Üçüncü Lig takımlarından 
Turgutluspor, Beşiktaş'tan stoper 
Muhammed Can'ı renklerine bağladı. 

Hedef İstanbul’da başarı 
5-9 Temmuz tarihleri arasında ya-

pılacak olan Türkiye Açık Yaş Yüz-
me Şampiyonası’na Manisa Büyük-
şehir Belediyespor Yüzme Şubesi de 4 
sporcu ile katılmaya hak kazandı. Ye-
şil-beyazlı kulüp adına şampiyona-
da mücadele edecek olan Dilay Bilgili, 
Derin Bilgili, Enver Özer, İrfan Efe Ba-
ras ve Antrenör Sinan Aktilav’a başa-
rılar dileyen Manisa Büyükşehir Bele-
diyespor Yönetim Kurulu Üyesi Orkun 
Şıktaşlı, "Türkiye’de yapılan en bü-
yük yüzme şampiyonlarından biri o-
lan Türkiye Açık Yaş Yüzme Şampiyo-
nası’na Manisa tarihinde ilk defa Ma-
nisa Büyükşehir Belediyespor Kulü-
bünden 4 sporcu katılıyor. 5-9 Tem-
muz tarihleri arasında yapılacak olan 
bu şampiyonada sporcularımız inşal-
lah güzel derecelerle Manisa’ya döne-
cekler” dedi. (Haber Merkezi) 

İstanbul’da dün başlayan Türkiye Açık Yaş Yüzme Şampiyonası 9 Temmuz tarihinde sona erecek.  
Türkiye’de yapılan en büyük yüzme şampiyonlarından biri olan Türkiye Açık Yaş Yüzme Şampi-
yonası’na Manisa Büyükşehir Belediyespor Yüzme Şubesi de 4 sporcu ile mücadele veriyor. 
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Spor Toto Üçüncü Lig takımlarından Tur-
gutluspor, Beşiktaş'tan stoper Muhammed 
Can'ı renklerine bağlarken, iç transferde 
daha önce anlaştığı kaptan Ferdi Başoda 
ile sözleşme imzaladı.Balıkesir Büyükşe-
hir Belediyespor altyapısında yetişip Ba-
lıkesirspor'da profesyonel olduktan son-
ra önceki sezon Beşiktaş'a giden 20 ya-
şındaki Muhammed, siyah beyazlı ku-
lübün U-19 ve U-21 takımlarında for-

ma giydi. 2 yıllık mukavele imzalayan 
genç savunma oyuncusu kendisine 

güvenenleri mahcup etmeyeceğini 
söyledi. Kaptan Ferdi ise "Yuvam-

da kaldığım için mutluyum" diye 
konuştu.Öte yandan kırmızı-si-

yahlı ekip yeni sezon hazırlık-
larına teknik direktör Özgün 

Kaya yönetiminde başladı. 
Iralmaz Spor Tesisleri'n-

deki ilk antrenmana 25 
futbolcu katılırken, i-

zinli olduğu bildiri-

len yeni transferlerden Mustafa Özgen, Ya-
şar Yılmaz ve Muhammed Can çalışmada 
yer almadı.Yeni bir sezona yeni umutlarla 
başladıklarını söyleyen Özgün Kaya, "Geçen 
sezondan kalan oyuncular, yeni transfer-

ler ve altyapıdan gelen gençlerle iyi bir ekip 
oluşturma çabasındayız. 3-4 nokta trans-
fer daha yapıp, taraftarlarımızın izlemekten 
keyif alacağı bir takım oluşturmayı amaçlı-
yoruz" dedi. (Haber Merkezi) 



Manisaspor’un geçtiğimiz sezon
ligde kalmasında büyük payı bulu-
nan Erman Bulucu, önceki sezonda
kazanılan şampiyonlukta büyük pay
sahibi olmuştu. Tecrübeli defans
oyuncusu Elazığspor ile anlaştıktan
sonra MANİSA’NIN SESİ GAZETE-
SİNE yaptığı açıklamada, “ Zaten 2
yıldır doğru düzgün para alamıyor-
duk. Manisaspor’la anlaşmak için bir
süre bekledim. Kimseden ses çık-
madı” dedi.

Manisaspor’da iki sezondur for-
masını başarıyla terleten Erman Bu-
lucu geçtiğimiz günlerde TFF 1. Lig
Takımlarından Elazığspor ile anlaş-
maya varmıştı. Manisaspor’la sözleş-

mesinin sona ermesinin ardından is-
tediği rakamı Başkan Abdullah Mer-
gen’e ilettiğini söyleyen Erman
Bulucu yaptığı açıklamada, “ Ancak
daha sonra beni ne arayan ne de
soran oldu. Zaten 2 yıldır doğru
düzgün hak ettiğimiz paramızı
da alamıyorduk. Manisaspor
yönetimi tarafından hiçbir
adım atılmadı. Başkan Abdul-
lah Mergen, geçtiğimiz sezon
Balıkesirspor ve Şanlıurfas-
por maçları için takıma 500
BİN TL tutarında pirim se-
nedi verdi. Ancak bunlarda
ödenmedi” diye konuştu.
((ŞŞeennooll  ÖÖzzeekkeerr))  

�
�

Geçtiğimiz sezon başında yaptığı transferlerin 
fiyasko çıkmasının ardından devre arasında
adeta yeniden bir takım kuran Başkan Abdullah
Mergen,  2017-2018 futbol sezonu öncesinde 
yaptığı icraatlarla tepki çekmeye başladı

Geçtiğimiz sezon takımı ligde bırakan kadronun
hemen hemen hepsine GÜLE GÜLE diyen Başkan
Abdullah Mergen,  geçtiğimiz sezon Balıkesirspor
ve Şanlıurfaspor maçı için futbolculara verdiği
toplam 500 BİN TL tutarında ki senetler konu-
sunda ödeme yapmadığı ortaya çıktı. 

Manisaspor’da yeni sezon öncesinde Başkan Ab-
dullah Mergen’in yaptığı icraatlar yine konuşulmaya
başlandı. Geçtiğimiz sezon ligin son kritik haftala-
rında oynanan Balıkesirspor ve Şanlıurfaspor maç-
ları için futbolculara 500 BİN TL tutarında senet
veren Başkan Abdullah Mergen, bu maçların kaza-
nılması ve takımın ligde kalmasına rağmen geçtiği-
miz sezon takımı ligde bırakan futbolculara prim
senetlerini henüz ödemedi. 

TATİLE PARASIZ GÖNDERMEM DEMİŞTİ 
Spor Toto 2’inci Ligde de şampiyon olan kadroya

aynı politikayı uygulayan Başkan Abdullah Mergen, 

geçtiğimiz sezon takımın ligde kalmayı garantile-
mesinin ardından, “ BEN FUTBOLCULARIMI TATİLE
PARASIZ GÖNDERMEM” demişti. 

TATİL BİTTİ ÖDEME YAPILMADI 
Manisaspor’lu futbolcular birer birer tatile çıktı-

lar. Tatil de bitti ve yeni sezon hazırlıkları başladı.
Ancak henüz geçtiğimiz sezon takımı ligde bırakan
kadroya 500 BİN TL tutarında ki pirim senetleri hala
ödenmedi. Şimdi Başkan Abdullah Mergen’e soru-
yoruz,   ŞANLIURFASPOR VE BALIKESİRSPOR MAÇ-
LARININ PRİMİ SENETLERİ BİR DAHA Kİ
YAZ TATİLİNDE Mİ    ÖDENECEK BAŞKAN

? 

Manisaspor’da yeni sezon öncesinde Başkan Ab-
dullah Mergen’in yaptığı icraatlar yine konuşulmaya
başlandı. Geçtiğimiz sezon ligin son kritik haftala-
rında oynanan Balıkesirspor ve Şanlıurfaspor maç-
ları için futbolculara 500 BİN TL tutarında senet
veren Başkan Abdullah Mergen, bu maçların kaza-
nılması ve takımın ligde kalmasına rağmen geçtiği-
miz sezon takımı ligde bırakan futbolculara prim
senetlerini henüz ödemedi. 

TATİLE PARASIZ GÖNDERMEM DEMİŞTİ 
Spor Toto 2’inci Ligde de şampiyon olan kadroya

aynı politikayı uygulayan Başkan Abdullah Mergen, 

geçtiğimiz sezon takımın ligde kalmayı garantile-
mesinin ardından, “ BEN FUTBOLCULARIMI TATİLE
PARASIZ GÖNDERMEM” demişti. 

TATİL BİTTİ ÖDEME YAPILMADI 
Manisaspor’lu futbolcular birer birer tatile çıktı-

lar. Tatil de bitti ve yeni sezon hazırlıkları başladı.
Ancak henüz geçtiğimiz sezon takımı ligde bırakan
kadroya 500 BİN TL tutarında ki pirim senetleri hala
ödenmedi. Şimdi Başkan Abdullah Mergen’e soru-
yoruz,   ŞANLIURFASPOR VE BALIKESİRSPOR MAÇ-
LARININ PRİMİ SENETLERİ BİR DAHA Kİ
YAZ TATİLİNDE Mİ  ÖDENECEK BAŞKAN ? 
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Geçtiğimiz sezon başında Başkan Abdullah  Mergen’in transfer
politikasında izlediği yanlış yol Manisaspor’a pahalıya patlamış
ve ara transfer döneminde adeta yeniden bir takım kurulmuştu.
Yeni sezon öncesinde de hatalar zinciri Manisaspor’da erken
başladı. Yeni sezon öncesinde Manisaspor’da başkan Abdullah

Mergen’in izlediği transfer politikası büyük tepki çekmeye
başladı. eçtiğimiz sezon başında takıma yapılan transferler

hiçbir katkı sağlayamayınca Siyah Beyazlı ekipte bir çok
futbolcuyla yollar ayrılmış ve ara transfer döneminde

yapılan takviyelerle adeta yeniden bir takım kurul-
muştu. Manisaspor’da   geçtiğimiz  sezon  başında

transferde yapılan hatalar Manisaspor’un kasa-
sını ciddi bir şekilde zarara uğratmıştı. Siyah

Beyazlı ekipte yeni sezon öncesinde de ya-
pılan transferler ve gönderilen futbol-

cular konusunda şimdiden Başkan
Abdullah Mergen büyük tepki

toplamaya başladı. 
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“ZATEN DOĞRU DÜZGÜN
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